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Δημοσιογράφος

Νέα συμφωνία
για 
ανανέωση
της εντολής
Συγκλονιστική παρουσία άνω των 1.500 δημοτών
στην κεντρική εκδήλωση
των υποψηφίων της “Πόλης για να ζεις”

σελ. 20-21

Οι επενδύσεις
που ανθίζουν
στην πόλη

ΡΕΜΑ ΚΟΡΜΠΙ
Τέλος εμποδίων,
το έργο
ξεκινά

σελ. 8-9

Προτεραιότητα
η θωράκιση
της Αττικής

Συνέντευξη σελ. 10-11

ΠΡΑΣΙΝΟΝΙΚΟΣ ΧΑΡΔΑΛΙΑΣ



 @lamgren

Ο τουιτερικός εμφύλιος των Συριζαίων θα λήξει με παρά-
δοση των ακκάουντς των Αχτσιογλικών στη Βάρκιζα

@alister45115

#voula

@carico1970

Ανήλικοι προσπάθησαν να βάλουν φωτιά στην Βάρκιζα. 
Όταν τα έπιασε κάτοικος, είπαν «νομίζαμε ότι θα έχει 
πλάκα και θέλαμε απλά να βάλουμε φωτιά». Οι γονείς τους 
θα πούνε, ε παιδιά είναι, παίζανε.

@marimar2910

#limanakia

@CNNgreece

Οι εθελοντές της Nexi Ελλάδος απομάκρυναν 96 κιλά 
απορριμμάτων από την παραλία Βάρκιζας.

@mgriva

#Varkiza

@Andro_gr

Ένα από τα παλαιότερα καφέ του Μιλάνου, με ιστορία 200 
ετών, καταφτάνει τον Οκτώβριο στην ανακαινισμένη Astir 
Marina στη Βουλιαγμένη.

@newsbeast

Της Αννίτας Ναθαναήλ είναι το σκάφος που έκλεψαν από 
τη Βουλιαγμένη και βρέθηκε στα Άνω Λιόσια.

@perattikis

H Περιφέρεια Αττικής συνεχίζει με αμείωτο ρυθμό τη 
συντήρηση του οδικού δικτύου. Ολοκληρώνονται οι εργα-
σίες διαγράμμισης στις Λ. Βουλιαγμένης και Ποσειδώνος.

@yiannifil

Ο Βασίλης Σπανούλης ευχαριστεί όλους τους καλεσμέ-
νους του στο πάρτι στον Αστέρα Βουλιαγμένης. Ήρθε 
μέχρι κι ο Σάσα Βεζένκοβ...

@despi_kyp

#Varkiza

@gogi_bro

#FourSeasonsAstir

@drewbeattie_

#voula

Έγραψαν στα social media για τα 3Β2
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Δημοσιογράφος

Αναζητήστε τον «Δημοσιογράφο» στα εξής σημεία:

1. Δημαρχείο Βούλας (Κ.Καραμανλή 18, Βούλα) 
2. Δημαρχείο Βάρης (Βασιλ.Κωνσταντίνου 25, Βάρη)
3. ΚΕΠ Βουλιαγμένης (Αφροδίτης 2,Βουλιαγμένη) 
4. ΚΕΠ Βάρης (Βάκχου & Δήμητρας, Βάρη) 
5. ΚΕΠ Βούλας (Λ.Βασιλέως Παύλου 108, Βούλα)
6. ΚΑΠΗ Βάρης (Τερψιχόρης 4,Βάρη) 
7. ΚΑΠΗ Βούλας (Λ.Βασιλέως Παύλου & Ζεφύρου, Βούλα) 
8. ΚΑΠΗ Βουλιαγμένης (Αφροδίτης 2, Βουλιαγμένη) 
9. Καφετέρια Dio Mio (Λ.Βασιλέως Παύλου 63) 
10. Ηπειρώτισσα (Λ.Βάρης 32, Βούλα) 
11. Φούρνος Στεργίου (Σωκράτους 20, Βούλα) 
12. Φούρνος Μαριγώνη (Δημοκρατίας 4, Βούλα) 
13. Mini Market (Aθανασίου Διάκου 2, Βάρη) 
14.Φούρνος Δρόσος (Λ.Αναγυρούντος 26, Βάρη)
15. Αρτοποιήματα (Αφροδίτης 1, Βουλιαγμένη) 
16.  Καφέ  Πλατείας  Άλσους (Πανόραμα Βούλας)
17. Mini Market (Κρήνης & Δημητρακοπούλου, Βούλα)
18. Eν Πλω (Λεωφ. Ποσειδώνος 4, Βουλιαγμένη)
19. Riviera coast (Λεωφ. Κωνσταντίνου Καραμανλή 18)
20. Νοtos café (Λεωφ. Κωνσταντίνου Καραμανλή 12)
21. Asteras café (Δημοτικό Στάδιο Βάρης)
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Οι τοπικοί αρνητές 
των καφέ και της εστίασης

Μ ια συνεχιζόμενη και διαρκώς παρούσα διαμαρτυρία στα τοπικά μέσα κοινω-
νικής δικτύωσης αλλά και σε διαπροσωπικές συζητήσεις αφορά στον αριθ-
μό των επιχειρήσεων εστίασης που λειτουργούν στον Δήμο Βάρης Βούλας 

Βουλιαγμένης. Το κέντρο της Βούλας σχολιάζεται ως «απέραντο φαγάδικο», η δε παρα-
λία της Βάρκιζας ελεεινολογείται για την ύπαρξη επιχειρήσεων με ψηλές καπνοδόχους. 
Το εντυπωσιακό είναι ότι πολλοί δημόσιοι σχολιαστές καλούν τον Δήμο να πάρει μέτρα 
εναντίον αυτής της κατάστασης, αν δεν τον θεωρούν και υπεύθυνο κάποιας συνωμοσί-
ας με ύποπτες συναλλαγές για την εξέλιξη. Φυσικά και η ατζέντα αυτή εντάχθηκε στον 
προεκλογικό διάλογο. Τα καφέ και τα εστιατόρια σύμφωνα με αυτή την οπτική ενοχο-
ποιούνται για κακή αισθητική, για οσμές και για τον θόρυβο της πελατείας τους. 

Υπάρχουν δύο κατηγορίες αρνητών της εστίασης που κοινοποιούν μεγαλόφωνα τις 
απόψεις τους, ως γνήσια μειοψηφία που πασχίζει να ακουστεί. Αφενός είναι όσοι εκκι-
νούν από έναν αφηρημένο αισθητικό ελιτισμό. Οι άνθρωποι αυτοί θα προτιμούσαν 
να έβλεπαν στη λεωφόρο Βασιλέως Παύλου ή στη Βάρκιζα μια σειρά από πολύχρωμα 
βιβλιοπωλεία, από δισκάδικα με βινύλια ή ανθοπωλεία. Όχι ότι θα αγόραζαν κάτι από τα 
καταστήματα αυτά, αλλά αισθητικά τους φαίνονται ομορφότερες οι βιτρίνες αυτές για 
μια ταξιδιωτική φωτογραφία. Αφετέρου είναι οι περίοικοι των κεντρικών σημείων στις 
πόλεις που δυσαρεστούνται από τις δημοφιλείς επαγγελματικές χρήσεις. Θα ήθελαν τα 
οφέλη των κεντρικών σημείων και την αυξημένη αξία των ακινήτων, χωρίς τα βάρη που 
φέρνει η κίνηση του κόσμου. Στην όλη κριτική που διατυπώνεται έχει ενδιαφέρον ότι 
το αίτημα που διατυπώνουν οι αρνητές της εστίασης είναι ο περιορισμός των καταστη-
μάτων. Θεωρούν δηλαδή ότι υπάρχει ένας ιδανικός αριθμός, ο οποίος έχει για κάποιο 
λόγο ξεπεραστεί, δημιουργώντας τα προβλήματα. Ζητούν από τον Δήμο να παρέμβει και 
να κόψει ό,τι κατά τη γνώμη τους περισσεύει. Μάλιστα επικαλούνται και μια περασμένη 

δημοτική αρχή στη Βούλα, η οποία υποτίθεται ότι το είχε καταφέρει. Τι ισχύει από όλα 
αυτά; Αρχικά, οι χρήσεις σε μια περιοχή ορίζονται από την πολεοδομική νομοθεσία. 
Αν οι επαγγελματικές χρήσεις γης σε έναν δρόμο επιτρέπουν την εστίαση, κανείς δεν 
μπορεί να επέμβει περιορίζοντας τον αριθμό των επιχειρήσεων σε έναν συγκεκριμένο 
αριθμό ή αφαιρώντας από κάποιους την άδεια λειτουργίας. Με ποια άραγε κριτήρια 
θα καθοριστεί ο αριθμός αυτός; Ποιος νομιμοποιείται να κλείσει μια επιχείρηση που 
λειτουργεί; Στην ελεύθερη οικονομία οι νόμοι της προσφοράς και της ζήτησης καθορί-
ζουν το τοπίο της αγοράς. Αν υπάρχουν διαθέσιμοι πελάτες, η επιχείρηση θα ανθίσει. 
Αν εκλείψει η ανάγκη για τη συγκεκριμένη υπηρεσία, η επιχείρηση δεν θα είναι βιώσιμη. 
Μόνο στις σχεδιασμένες οικονομίες το κράτος υποκαθιστά την αγορά και καθορίζει 
τέτοια ζητήματα, προφανώς έχοντας καταργήσει την επιχειρηματικότητα. Σε λίγες χώρες 
του πλανήτη έχουν απομείνει τέτοιες οικονομίες. 

Από την άλλη, ο Δήμος έχει στα χέρια του μόνο ένα εργαλείο, το οποίο δεν είναι προ-
φανώς η άρνηση λειτουργίας ενός καφέ ή εστιατορίου. Είναι μόνο ο αριθμός και η επι-
φάνεια των τραπεζοκαθισμάτων που επιτρέπει σε έναν κοινόχρηστο χώρο. Η πλατεία 
Βούλας προ του 2011 είχε λιγότερα τραπεζοκαθίσματα, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι είχε 
λιγότερες επιχειρήσεις εστίασης. Επί δημαρχίας Κασιδόκωστα - Πανά η επιφάνεια των 
τραπεζοκαθισμάτων μεγάλωσε (μειοψηφούντος του Γρηγόρη Κωνσταντέλλου παρεμπι-
πτόντως) και επί σημερινής διοίκησης Κωνσταντέλλου σχεδιάστηκε μια νέα διάταξη του 
πεζόδρομου της Βασιλέως Παύλου, η οποία προβλέπει λιγότερα τραπεζοκαθίσματα και 
περισσότερο χώρο για πεζούς και ποδήλατα. 

Το μόνο εργαλείο του Δήμου για τη ρύθμιση  
των επιχειρήσεων είναι ο καθορισμός του αριθμού
των τραπεζοκαθισμάτων στους κοινόχρηστους 
χώρους

 
του Γιώργου Λαουτάρη

ΠΑΜΕ ΜΠΡΟΣΤΑ
ΓΙΑ ΜΙΑ ΠΡΑΣΙΝΗ
ΒΙΩΣΙΜΗ 
ΚΑΙ ΑΝΘΡΩΠΙΝΗ 
ΑΝΑΤΟΛΙΚΗ 
ΑΤΤΙΚΗ

ΑΘΗΝΑ
ΚΩΝΣΤΑΝΤΕΛΛΟΥ
Υποψήφια 
Περιφερειακή Σύμβουλος
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Τα αποτελέσματα των δειγματοληπτικών μετρήσεων για τον μήνα Σεπτέμβριο δημο-
σιοποίησε η Διεύθυνση Υδάτων της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής, βάσει των 
οποίων οι ακτές του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, ελεύθερες και οργανωμένες, 
διατηρούν το επίπεδο της «εξαιρετικής ποιότητας» βάσει της καθαρότητάς τους. Το 
πρόγραμμα παρακολούθησης της ποιότητας των ακτών κολύμβησης περιλαμβάνει 
13 σημεία ελέγχου στην ακτογραμμή του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης και οι 
μετρήσεις γίνονται κάθε μήνα για όλη την κολυμβητική περιόδο που διαρκεί από τον 
Μάιο ως τον Οκτώβριο. Ο χαρακτηρισμός του νερού μπορεί να πάρει τις τιμές «εξαι-
ρετική», «καλή» ή «επαρκής» με βάση τις μετρήσεις για συγκέντρωση εντερόκοκκων 
και κολοβακτηριδίων στα δείγματα που συλλέγονται από πιστοποιημένα εργαστήρια 
με τα οποία έχει συμβληθεί η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Αττικής. Τα κριτήρια κατά-
ταξης των ευρημάτων καθορίζονται από ευρωπαϊκή οδηγία. Παρατηρεί κανείς στον 
πίνακα των μετρήσεων του Σεπτεμβρίου για τον Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης 
ότι και οι πλέον αυξημένες τιμές (π.χ. 216 μονάδες κολοβακτηριδίων σε 100 ml νερού 
στην Α’ πλαζ Βούλας) βρίσκονται κάτω την περιεκτικότητα που χαρακτηρίζει εξαι-
ρετική την ποιότητα του νερού. Στον πίνακα κυριαρχούν οι τιμές κοντά στο μηδέν. 
Οι επόμενη και τελευταία για το έτος δειγματοληψία έχει προγραμματιστεί βάσει ενός 
εγκεκριμένου και δημοσιοποιημένου χρονοδιαγράμματος στις 3 Οκτωβρίου. Αξίζει 
να σημειωθεί ότι συγκεκριμένα πρωτόκολλα καθορίζουν τις ιδανικές συνθήκες για 
τη λήψη των δειγμάτων. Σε περιπτώσεις που παρατηρείται περιστατικό ρύπανσης, η 
μέτρηση επαναλαμβάνεται εντός σύντομου διαστήματος. 

«Αυτογκόλ» από το ΠΑΚΟΕ
Παρά την εξαιρετική αυτή εικόνα που αποτυπώνουν οι μετρήσεις των πιστοποιημέ-
νων εργαστηρίων με τα οποία συμβάλλεται το κράτος, το ΠΑΚΟΕ βρήκε την ευκαι-
ρία σε προεκλογική μάλιστα περίοδο για την αυτοδιοίκηση να εκπέμψει ξανά τον 
αρνητισμό του για άγρα δημοσιότητας μέσω δραματικών τίτλων στις ανακοινώσεις 
του. «SOS: Μεγάλη μόλυνση στις θάλασσες της Αττικής» έγραψε το Κέντρο στις 8 
Σεπτεμβρίου με σφοδρές καταγγελίες. Στα αποτελέσματα που ανακοίνωσε έβγαλε 
το 70% των δειγμάτων που συνέλεξε από τον Πειραιά μέχρι τη Ραφήνα «μολυσμέ-
νο». Παραδέχτηκε ωστόσο ότι «οι τελευταίες δειγματοληψίες του ΠΑΚΟΕ έγιναν υπό 

καταρρακτώδη βροχή», σε συνθήκες δηλαδή που το πιστοποιημένο και εγκεκριμένο 
από τις ευρωπαϊκές οδηγίες πρωτοκόλλο απαγορεύει τη λήψη δειγμάτων. Και πράγ-
ματι, ο τοπικός μετεωρολογικός σταθμός της Βάρης κατέγραψε την ημέρα εκείνη 90,8 
χιλιοστά βροχής. 
Ο λόγος των όποιων αυξημένων τιμών δεν είναι βέβαια το γεγονός ότι «λόγω της 
βροχής διάφοροι ανάλγητοι επιχειρηματίες (ταβέρνες, ξενοδοχεία, μπαρ κλπ) βρή-
καν την ευκαιρία να ρίξουν τα λήμματά τους στη θάλασσα», όπως εντελώς αστήρικτα 
υποστηρίζει το ΠΑΚΟΕ, αλλά η απλή αλήθεια ότι μέσω των αγωγών ομβρίων υδάτων 
τα απορρίμματα στο οδικό δίκτυο καταλήγουν στη θάλασσα, επιβαρύνοντας πρό-
σκαιρα τη θάλασσα.

Καθαρότητα υδάτων 
Εξαιρετική η ποιότητα στις ακτές Βάρκιζας, Βούλας, Βουλιαγμένης

Aκτή Εντερόκοκκοι* Κολοβακτηρίδια* Εντερόκοκκοι* Κολοβακτηρίδια* Εντερόκοκκοι* Κολοβακτηρίδια* Εντερόκοκκοι* Κολοβακτηρίδια* Εντερόκοκκοι* Κολοβακτηρίδια*

Σεπτέμβριος Αύγουστος Iούλιος Ιούνιος Μάιος

Β’ πλαζ Βούλας 11 1 5 1 10 1 1 1 2 1

Α’ πλαζ Βούλας 73 216 1 4 5 1 3 15 40 100
Βάρκιζα 8 4 4 8 10 14 8 1 3 1
Λίμνη 
Βουλιαγμένης 7 28 3 6 15 66 36 56 25 92

Αστέρας 
Βουλιαγμένης 19 8 3 1 11 24 12 1 44 1

Καβούρι  
(Apollon Beach) 5 53 74 196 3 1 4 1 39 40

Βουλιαγμένη 11 1 1 1 1 4 1 1 1 1
Καβούρι 
(Γιαλός) 15 30 63 148 10 4 1 1 20 1

Νότος καφέ 
Βούλας 1 1 2 28 6 1 1 1 1 1

Δημαρχείο 
Βούλας 1 4 1 1 12 1 1 76 11 1

Μεγάλο 
Καβούρι 
(Μαΐστρος)

1 1 2 208 1 1 1 1 2 1

Μεγάλο 
Καβούρι 
(Τρύπια Βάρκα)

1 1 1 1 33 5 3 1 1 1

Όρμος 
Μαλιτσινιώτη 
(Zen)

6 6 4 1 1 4 1 1 2 1

*  (cfu/100 ml)
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ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ
Γεύμα - Συνάντηση

Κυριακή 1 Οκτωβρίου, ώρα 13:00
στο RIVIERA COAST (δίπλα στο Δημαρχείο)

Καλλιτεχνική συμμετοχή
Λίνα Μιχαήλ (τραγούδι)

Σώζος Λυμπερόπουλος 
(κιθάρα-τραγούδι)

Διονύσης Κοντονής
υπ. Δημοτικός Σύμβουλος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης

Την ανθρωπιστική βοήθεια που συγκεντρώθηκε στο Δημαρχείο της πόλης για τους 
πληγέντες από τις φονικές πλημμύρες της Θεσσαλίας παρέδωσε ο Δήμος Βάρης Βού-
λας Βουλιαγμένης. Συνολικά, μέχρι σήμερα έχουν πραγματοποιηθεί τρεις αποστολές 
σε Τρίκαλα, Καρδίτσα και Βόλο με το συνολικό βάρος των ειδών να υπερβαίνει τους 
15 τόνους. Για την μεταφορά τους χρειάστηκαν τρία φορτηγά και ένα βαν. 

Συγκεκριμένα, την Τρίτη 12 Σεπτεμβρίου έφθασε στο Δήμο Τρικκαίων η πρώτη απο-
στολή με ανθρωπιστική βοήθεια (τρόφιμα, εμφιαλωμένα μετά, λάδι, ρουχισμός κ.ά.) 
που συγκέντρωσε ο Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης για τους πληγέντες από τις 
καταστροφικές πλημμύρες της Θεσσαλίας. Δύο μέρες αργότερα, ακόμα μια ανθρω-
πιστική αποστολή για τους πλημμυροπαθείς πολίτες έφτασε στο Βόλο και το Νότιο 
Πήλιο. Νερά, ξηρά τροφή, βρεφικά είδη κ.ά, συνολικού βάρους πέντε τόνων παραδό-
θηκαν στις αρμόδιες τοπικές αρχές. Παράλληλα, μια ακόμα ανθρωπιστική αποστολή 
θα αναχωρήσει από τον Δήμο 3Β την επόμενη εβδομάδα καθώς οι κάτοικοι της πόλης 
συνεχίζουν με αμείωτο ρυθμό να φέρνουν είδη πρώτης ανάγκης στο Δημαρχείο της 
Βούλας. 

«Θέλω να ευχαριστήσω όλους τους κατοίκους αλλά και τους πολιτιστικούς συλλόγους 
για την άμεση ανταπόκρισή τους στο κάλεσμα για τη συλλογή βοήθειας που απηύθυ-
νε ο Δήμος καθώς επίσης και όλους τους εθελοντές του Δήμου μας και τους δημότες 
μας για τη πολύτιμη συνδρομή τους στη διαλογή και διανομή της ανθρωπιστικής 
βοήθειας. Όλοι μαζί δείχνουμε εμπράκτως την αλληλεγγύη μας, στους συνανθρώπους 
μας που χρειάζονται την βοήθειά μας», τόνισε ο Δήμαρχος Γρηγόρης Κωνσταντέλλος.  

Παράλληλα, το Σάββατο 16 Σεπτεμβρίου, ο Δήμος των 3Β μαζί με το Κέντρο Κοινό-
τητας της Κοινωνικής Υπηρεσίας, συμμετείχαν στη δράση συγκέντρωσης σχολικών 
ειδών για τα παιδιά της Θεσσαλίας που διοργάνωσε το «Όλοι μαζί Μπορούμε». Να 
τονιστεί ότι η ανταπόκριση από τα σχολεία της περιοχής ήταν εντυπωσιακή, καθώς 
συγκεντρώθηκαν μαζικά δεκάδες κούτες με σχολικά είδη, τα οποία παραδόθηκαν την 
Παρασκευή 22 Σεπτεμβρίου στις Διευθύνσεις Εκπαίδευσης της Θεσσαλίας. Ο Δήμος 
Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης για μια ακόμη φορά αναδεικνύει το κοινωνικό του πρό-
σωπο. Για μια ακόμη φορά αποδεικνύει ότι βρίσκεται πάντα στο πλευρό των συναν-
θρώπων μας που έχουν ανάγκη.

15 τόνοι υλικό 
Κύμα αλληλεγγύης για τους πλημμυροπαθείς
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Γρηγόρης Κωνσταντέλλος 
Μέλος επιτροπής αναθεώρησης 
του Οικοδομικού Κανονισμού ο Δήμαρχος
Την επανεξέταση των σκανδαλωδών κινήτρων 
δόμησης που παρέχει ο Νέος Οικοδομικός Κανο-
νισμός, τα οποία έχουν ξεσηκώσει αντιδράσεις 
από τις τοπικές κοινωνίες λόγω της μεγάλης 
διόγκωσης των οικοδομών στην οποία οδήγη-
σε, αποφάσισε το Υπουργείο Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας. Συγκεκριμένα, το υπουργείο προχώρη-
σε σε σύσταση και συγκρότηση σχετικής ομάδας 
εργασίας για να αναθεωρήσει τα επίμαχα άρθρα, 
όπου η προτεραιότητα θα δοθεί στις προβλέ-
ψεις για το ύψος των κτηρίων, τις επιτρεπόμενες 
κατασκευές πάνω από τα κτήρια και εν γένει τα 
κίνητρα για την περιβαλλοντική αναβάθμιση των 
νέων κτηρίων. 

Έχει ιδιαίτερο ενδιαφέρον το γεγονός ότι στην 
εν λόγω ομάδα εργασίας η οποία σημειωτέον δεν είναι 
αμοιβόμενη, ο Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης έχει 

την ανώτερη δυνατή εκπροσώπηση. Στα 13 μόλις μέλη 
της συμμετέχουν ο Δήμαρχος Βάρης Βούλας Βουλιαγ-
μένης, Γρηγόρης Κωνσταντέλλος, ως εκπρόσωπος του 

συνόλου της αυτοδιοίκησης, αλλά και ο Ευάγγελος 
Δημητρίου, Διευθυντής της Υπηρεσίας Δόμησης και 
προϊστάμενος του Τμήματος Οικοδομικών Αδειών 
του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. 

Σημειωτέον ότι η δημοτική αρχή των 3Β έχει επα-
νειλημμένα εκφράσει ζωηρά και με παρρησία τη 
θέση της για ριζική αναθεώρηση των εξαιρέσεων 
που έδωσε η πολεοδομική νομοθεσία επιτρέπο-
ντας στις νέες οικοδομές να αποκτούν επιπλέον 
ορόφους και τετραγωνικά, παρακάμπτοντας τους 
καθορισμένους όρους δόμησης στις πόλεις. 

Η πολιτική πίεση φαίνεται ότι εισακούστηκε τόσο 
στα θεσμικά όργανα της αυτοδιοίκησης, όσο και 
στην ίδια την κυβέρνηση που φανερώνει έμπρακτα 

τη βούλησή της να διορθώσει αυτή την πολεοδομική 
ανορθογραφία. 

Έκπληξη αποτέλεσε για τα τοπικά στελέχη του ΣΥΡΙ-
ΖΑ Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης η μεγάλη συμμετοχή 
πολιτών στην εσωκομματική διαδικασία ανάδειξης 
νέου προέδρου την Κυριακή 17 Σεπτεμβρίου. 

Στο εκλογικό κέντρο του Δήμου, στο Δημαρχείο της 
πόλης, προσήλθαν 593 άτομα, η πλειοψηφία των οποί-
ων ήταν νέα μέλη του ΣΥΡΙΖΑ. Πρόκειται για αριθμό 
ρεκόρ αν λάβει κανείς υπόψη τις προηγούμενες εσω-
κομματικές διαδικασίες του ΣΥΡΙΖΑ εντός του 2022, 
όπου η συμμετοχή κινήθηκε μεταξύ 100-300 μελών. 

Τα αποτελέσματα του πρώτου γύρου στα 3Β συμβά-
δισαν σχεδόν απόλυτα με τις θνικές επιδόσεις των 5 
υποψηφίων. Ο Στέφανος Κασσελάκης ήρθε πρώτος με 
266 ψήφους (45%) και ακολούθησαν η Έφη Αχτσιόγλου 
με 201 ψήφους (34%), ο Ευκλείδης Τσακαλώτος με 86 
ψήφους (14,5%), ο Νίκος Παππάς με 33 ψήφους (5,5%) 
και ο Στέφανος Τζουμάκας με 6 ψήφους (1%). 

Στον δεύτερο γύρο την Κυριακή 24 Σεπτεμβρίου η επι-
κράτηση των υποστηρικτών του νέου προέδρου του 
κόμματος επιβεβαιώθηκε. 

Στις κάλπες της Βούλας προσήλθαν 548 άτομα, εκ των 
οποίων οι 312 ψήφισαν Στέφανο Κασσελάκη (57% )και 
οι 232 την Έφη Αχτσιόγλου (43%). Υπήρξαν ακόμη 1 
λευκό ψηφοδέλτιο και 3 άκυρα. 

Ένσταση στην εσπευσμένη διαβούλευση ενός κρίσι-
μου νομοσχεδίου του υπουργείου Εσωτερικών που 
εισηγείται εκτεταμένες αλλαγές στο θεσμικό πλαί-
σιο που διέπει τη λειτουργία των Δήμων κατέθεσε η 
Κεντρική Ένωση Δήμων Ελλάδος, μετά από σχετική 
εισήγηση του προέδρου της Επιτροπής Θεσμών της 
ΚΕΔΕ, Γρηγόρη Κωνσταντέλλου. 

Η επιτροπή συνεδρίασε στο γραφείο του Δημάρχου 
στη Βούλα την Τρίτη 19 Σεπτεμβρίου επεξεργαζό-
μενη το νομοσχέδιο κατά άρθρο. Αφού η Επιτροπή 
κατέληξε σε μια μεγάλη λίστα επιμέρους παρατη-
ρήσεων, τις οποίες έκανε δεκτές το Διοικητικό Συμ-
βούλιο της ΚΕΔΕ, ο πρόεδρος της Ένωσης Λάζαρος 
Κυρίζογλου, εκφράζοντας το σύνολο της αυτοδιοί-
κησης, ζήτησε αναβολή της συζήτησης του νομο-

σχεδίου για μετά τις δημοτικές και περιφερειακές 
εκλογές. 

Μεταξύ των κυριότερων αλλαγών που εισηγεί-
ται το νομοσχέδιο είναι η συγχώνευση των τριών 
επιτροπών που θέσπισε ο «Καλλικράτης» (Εκτελε-
στική, Οικονομική και Ποιότητας Ζωής) σε μία, η 
κατάργηση των Νομικών Προσώπων των ΟΤΑ και 
η μεταφορά των αρμοδιοτήτων στους δήμους και 
η μεταφορά των αρμοδιοτήτων των Σχολικών Επι-
τροπών στους δήμους. 

Οι εκπρόσωποι των Δήμων ζήτησαν η κατάργηση 
των νομικών προσώπων να μην είναι υποχρεωτι-
κή και να διατηρηθούν σε κάθε δήμο μία Δημοτική 
Επιχείρηση και μία Σχολική Επιτροπή. 

Αυτοδιοίκηση 
Εσπευσμένες αλλαγές στο θεσμικό πλαίσιο 
των Δήμων

ΣΥΡΙΖΑ 
Κύμα υπέρ Κασσελάκη  
και στα 3Β
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υπ. Δημοτικός 
Σύμβουλος

Κοκολέτσος 
Γιώργος

Οι προτεραιότητές 
μου:

✔  επικοινωνία  
με τον πολίτη

✔  αμεσότητα  
στις λύσεις

✔  διαφύλαξη 
του 
περιβάλλοντος

Διεξήχθη την Δευτέρα 25 Σεπτεμβρίου στο Δημαρχείο 
Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης η δημοπρασία για την 
έκταση της Ακτής Βάρκιζας ενώπιον της αρμόδιας 
Επιτροπής Διενέργειας Δημοπρασιών. Οι έξι ενδιαφε-
ρόμενοι επενδυτές -αποτελούν μεγάλα ονόματα του 
τουρισμού- υπέβαλαν προσφορές για την εκμίσθωση 
της έκτασης και συνεπώς την ήπια αξιοποίηση του ακι-
νήτου που αφορά την οργανωμένη ακτή και την ελεύ-
θερη ανατολική παραλία. Υπενθυμίζεται ότι η συγκεκρι-
μένη έκταση, ιδιοκτησιακά ανήκει στην ΕΤΑΔ (Εταιρία 
Ακινήτων Δημοσίου), η οποία από τον Ιούνιο του 2023 
έχει παραχωρήσει το δικαίωμα εκμετάλλευσης στον 
Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. Η δημοτική αρχή 
ως ελάχιστο ζητούμενο ετήσιο μίσθωμα όρισε το ποσό 
των 1,3 εκατ. ευρώ και ελάχιστο ύψος επενδύσεων από 
τον ανάδοχο ύψους 3 εκατ. ευρώ, ενώ η μίσθωση θα 
είναι μακροχρόνια και συγκεκριμένα για 25 χρόνια. Ο 
Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης κατάρτισε προσχέ-
διο μελέτης διαμόρφωσης της έκτασης την οποία και 
ψήφισε το Δημοτικό Συμβούλιο στις 24 Ιουλίου, βάσει 
της οποίας έγινε ο διεθνής πλειοδοτικός διαγωνισμός. 
Αξίζει να υπογραμμιστεί ότι το προσχέδιο της μελέτης 
ακολουθεί κατά γράμμα τις αναλυτικές προδιαγραφές 
της παραλίας που όρισε το Προεδρικό Διάταγμα του 

2004 για τις χρήσεις στο παράκτιο μέτωπο της Αττικής. 

Με βάση τους όρους του διαγωνισμού, όπως αναφέρε-
ται μεταξύ άλλων, ο νέος υπομισθωτής δικαιούται να 
επιβάλει είσπραξη αντιτίμου για την είσοδο του κοι-
νού μόνο στην οργανωμένη ακτή, υποχρεούται όμως 
να επιτρέπει στους δημότες του Δήμου Βάρης Βούλας 
Βουλιαγμένης την πρόσβαση χωρίς καταβολή αντι-
τίμου. Παράλληλα, ο υπομισθωτής υποχρεούται να 
εκπονήσει ενιαία συνολική μελέτη διαμόρφωσης των 
ακινήτων, δηλαδή της οργανωμένης ακτής Βάρκιζας και 
της ελεύθερης ανατολικής παραλίας εντός ενός έτους 
από την υπογραφή της σύμβασης παραχώρησης μετα-
ξύ του Δήμου με την ΕΤΑΔ, η οποία θα εγκριθεί από το 
Δημοτικό Συμβούλιο και θα διαβιβαστεί από το Δήμο 
στην ΕΤΑΔ και ακολούθως στην αρμόδια υπηρεσία του 
Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας. 

Στην ακτή της Βάρκιζας προβλέπεται να εκσυγχρονι-
στούν οι εγκαταστάσεις του Yabanaki, να δημιουργη-
θούν αναψυκτήρια και ένα εστιατόριο. Για την ελεύθερη 
παραλία της Βάρκιζας κάποιες από τις προβλεπόμενες 
χρήσεις και δραστηριότητες που προτείνεται να σχεδι-
αστούν είναι η δημιουργία μιας διαδρομής πεζών και 

ποδηλάτων, γήπεδα τένις, μπάσκετ, χώροι άθλησης και 
σινεμά. Η παραχώρηση της συγκεκριμένης έκτασης από 
την ΕΤΑΔ προς τον Δήμο και αντίστοιχα η υπομίσθωση 
της παραλίας σε νέους επενδυτές οι οποίοι θα βρίσκο-
νται ουσιαστικά κάτω από την ομπρέλα του Δήμου δια-
φυλάσσει την ευταξία της ευρύτερης περιοχής καθώς 
όπως έχει αναφέρει ο Δήμαρχος Γρηγόρης Κωνσταντέλ-
λος, επιχειρηματικά σχήματα της Μυκόνου αναζητούν 
εντατικά το τελευταίο διάστημα επενδυτική διέξοδο 
στην περιοχή των 3Β.

Δημοπρασία 
Αλλαγή σελίδας για την παραλία της Βάρκιζας 

ακόµα πιο ψηλά…
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Δεκτή η 
προσφυγή 

Περιφέρειας και 
Δήμου 

που ανέτρεψε 
την πρώτη

αρνητική 
απόφαση

και επιτρέπει 
την υπογραφή 

σύμβασης 
με τον νέο 

ανάδοχο

Ξεπεράστηκε και το τελευταίο εμπόδιο για την κατασκευή ενός εκ 
των μεγαλύτερων και σπουδαιότερων αντιπλημμυρικών έργων 
στην Αττική, του Ρέματος Κόρμπι. Μετά από δεκαετίες σωρείας 
προβλημάτων, που είχαν προκαλέσει αφενός μεν οι γραφειοκρα-
τικές αγκυλώσεις, αφετέρου δε εργοληπτικές εταιρείες οι οποίες 
επέδειξαν πλήρη ασυνέπεια, η κατασκευή του έργου, μήκους 2,84 
χλμ. παίρνει σάρκα και οστά. Μετά τις έντονες και συστηματικές 
πιέσεις της δημοτικής αρχής Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης αλλά 
και της απερχόμενης ηγεσίας της Περιφέρειας Αττικής, δόθηκε 
λύση στο πρόβλημα που κρατούσε «ομήρους» τα τελευταία 30 
χρόνια τους κατοίκους της ομώνυμης περιοχής της Βάρης. 

Η τελευταία πράξη του έργου παίχτηκε την εβδομάδα του Δεκαπε-
νταύγουστου, οπότε η δημοτική αρχή της πόλης και η Περιφέρεια 
κατάφερε να ανατρέψει –μετά από προσφυγή του Δήμου στο Ελε-
γκτικό Συνέδριο– απόφαση του Κλιμακίου του ανώτατου δικαστη-
ρίου, η οποία δημοσιεύθηκε στις 11 Αυγούστου. Αυτό σημαίνει ότι 
η θετική, για τους κατοίκους του Κόρμπι Βάρης και για τον Δήμο 
συνολικά, απόφαση του Ελεγκτικού Συνεδρίου οδεύει προς δημο-
σίευση και με βάση αυτή θα υπογραφεί η σχετική σύμβαση με την 
ανάδοχο εταιρεία για να ξεκινήσει το σπουδαίο αυτό υδραυλικό 
έργο και να παραδοθεί στην πόλη εντός 18 μηνών. 

Κωνσταντέλλος: 
Σε 18 μήνες θα έχει κατασκευαστεί το ρέμα
Σύμφωνα με τον Δήμαρχο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, Γρηγόρη 
Κωνσταντέλλο, η δημοτική αρχή, από το 2015 οπότε ξεκίνησε να 
ασχολείται με το ρέμα του Κόρμπι, έχει διατρέξει πολλά χιλιόμε-
τρα. «Έχει κινήσει γη και ουρανό, ούτως ώστε σήμερα να μιλάμε 
για ένα έργο το οποίο έχει τη χρηματοδότηση για να προχωρή-
σει, έχει εργοληπτική εταιρεία για να μπορέσει να συνεχίσει το 

ημιτελές έργο και συγχρόνως έχει ξεπεράσει όλα τα προβλήματα 
τα οποία είτε υπήρχαν εξαρχής, είτε δημιουργήθηκαν στη συνέ-
χεια. Το τελευταίο πρόβλημα αναφορικά με την απόρριψη, στις 
11 Αυγούστου, από το Κλιμάκιο του Ελεγκτικού Συνεδρίου, της 
διαδικασίας απευθείας διαπραγμάτευσης για την επιτάχυνση της 
αναδοχής του έργου από κάποια εργοληπτική εταιρεία», εξηγεί ο 
κ. Κωνσταντέλλος, «αντιμετωπίστηκε επιτυχώς, με την απόφαση 
του 5ου Τμήματος του Ελεγκτικού Συνεδρίου, κατόπιν της προ-
σφυγής που έκαναν η Περιφέρεια Αττικής, ο Δήμος Βάρης Βούλας 
Βουλιαγμένης και η ανάδοχος εταιρεία. Συνεπώς, τις επόμενες 
ημέρες υπογράφεται η σύμβαση με τον νέο ανάδοχο, οποίος έχει 
εξαιρετική επίδοση, κεφαλαιακή επάρκεια και ένα πολύ καλό 
παρελθόν ως κατασκευαστική εταιρεία. Άρα, στους επόμενους 
16-18 μήνες θα έχει ολοκληρωθεί η κατασκευή του Ρέματος, απε-
λευθερώνοντας την καρδιά της συνοικίας του Κόρμπι, η οποία 
είναι “δεσμευμένη” εδώ και περίπου 30 χρόνια, εξαιτίας της απου-
σίας αυτού του μεγάλου υδραυλικού έργου από την περιοχή».

Στην ενημέρωση που έκανε ο Δήμαρχος κατά την τελευταία συνε-
δρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου σημειώθηκε ότι το έργο δεν 
απεντάχθηκε ποτέ από τα έργα της Περιφέρειας, ούτε του λείπει 
η χρηματοδότηση. Όταν διακόπηκε, εξαιτίας προβλημάτων που 
δημιούργησε η εργοληπτική εταιρεία στην οποία είχε ανατεθεί 
κατόπιν μειοδοτικού διαγωνισμού, τα εγκεκριμένα κονδύλια δια-
τέθηκαν σε άλλο αντίστοιχο έργο. «Έτσι, τώρα, το απαιτούμενο 
κονδύλι για την επαναδημοπράτηση του έργου ή για να μπει 
στη διαδικασία ανάθεσης μέσω διαπραγμάτευσης, είναι εκεί», 
εξήγησε. 

Η ανατροπή του Δεκαπενταύγουστου 
Το Κλιμάκιο του Ελεγκτικού Συνεδρίου συνεδρίασε στις 28 Ιουλί-
ου και δημοσίευσε στις 11 Αυγούστου 2023 απόφαση σύμφωνα 
με την οποία η διαδικασία της απευθείας διαπραγμάτευσης, που 
είχε επιλεγεί λόγω της σπουδαιότητας της υπόθεσης με στοιχεία 
κατεπείγοντος, δεν ήταν επιτακτική. Εν ολίγοις έκρινε ότι υπάρχει 
χρόνος και δυνατότητα να προχωρήσει το έργο με την παραδοσι-
ακή διαδικασία, δηλαδή τη διαγωνιστική διαπραγμάτευση. 

«Αυτή είναι απόφαση του Κλιμακίου η οποία για εμάς είναι εσφαλ-
μένη καθώς δεν λαμβάνει υπόψη μελέτες του ΕΚΠΑ που καταθέσα-
με. Η απόφαση κοινοποιήθηκε στην Περιφέρεια την Παρασκευή 
11 Αυγούστου, στις 2.34 το μεσημέρι, και η Περιφέρεια την προώ-
θησε στον Δήμο. Αυτό συνέβη παραμονές της Παναγίας. Ωστόσο, 
οι διαδικασίες έτρεξαν πολύ γρήγορα διότι μετά από πιέσεις δικές 
μας, η Περιφέρεια συγκάλεσε Οικονομική Επιτροπή στις 17 Αυγού-
στου, δύο ημέρες μετά τον Δεκαπενταύγουστο, και αποφάσισε την 
προσφυγή στο Τμήμα του Ελεγκτικού Συνεδρίου. Αυτό έγινε στις 
18 Αυγούστου. Στις 24 Αυγούστου είχε συνταχθεί το δικόγραφο, 
50 σελίδες, και είχε κατατεθεί στο Ελεγκτικό Συνέδριο, και στις 24 
Αυγούστου, με πολύ μεγάλη πίεση, πάρθηκε η πρώτη ελεύθερη 
δικάσιμος που ήταν για τις 7 Σεπτεμβρίου», αναφέρει ο κ. Κων-
σταντέλλος. Να σημειωθεί ότι την ίδια περίοδο η εργοληπτική 
εταιρεία έκανε παρέμβαση στο Τμήμα του Ελεγκτικού Συνεδρί-
ου, υπέρ των θέσεων της Περιφέρειας Αττικής, όπως επίσης και ο 
Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. 

Ελεγκτικό Συνέδριο
«Πράσινο φως» για το ρέμα Κόρμπι
Τον Οκτώβριο αναμένεται η επανεκκίνηση του έργου
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Τα προβλήματα του ρέματος Κόρμπι ξεκινούν το 1993, 
όταν οι πλημμύρες της περιοχής κατέδειξαν την ανάγκη 
διάνοιξης του ρέματος. Μολονότι το 1985 συντάχθηκε 
η πρώτη πολεοδομική μελέτη της περιοχής, εντούτοις 
ουδείς ενδιαφέρθηκε –ούτε με τον πρώτο πολεοδομικό 
σχεδιασμό, ούτε και μετά τις πλημμύρες του ’93– να ασχο-
ληθεί με τη διευθέτηση του θέματος. Η πρώτη σοβαρή ενα-
σχόληση με το θέμα ήταν το 2014-2015, όταν η τότε νέα 
διοίκηση Κωνσταντέλλου στον Δήμο Βάρης Βούλας Βου-
λιαγμένης διαπίστωσε ότι η μακρόσυρτη από το 1985 δια-
δικασία εκπόνησης πολεοδομικής μελέτης και σύνταξης 
πράξης εφαρμογής (η οποία δεν είχε ολοκληρωθεί) έπρεπε 
να αναθεωρηθεί, λαμβάνοντας υπόψη το ρέμα του Κόρμπι. 
Έτσι, ό,τι δεν έγινε για 29 χρόνια, έγινε μέσα στην προηγού-
μενη πενταετία. Σοβαρά εμπόδια συνέχισαν να ξεπηδούν 
διαρκώς τα χρόνια που ακολούθησαν, με τελευταίο –όπως 
όλα δείχνουν– την απόφαση του Κλιμακίου του Ελεγκτικού 
Συνεδρίου, πριν την προσφυγή Περιφέρειας και Δήμου, εν 
μέσω καλοκαιριού που τελικά είχε αίσια έκβαση. 

Οι ενέργειες που έσωσαν το έργο 
Δεδομένης της σοβαρότητας της κατάστασης, η οποία είχε 
χαρακτήρα κατεπείγοντος, ο Δήμος Βάρης Βούλας Βου-
λιαγμένης, παρότι δεν είχε και συνεχίζει να μην έχει την 

ευθύνη του έργου, δεν μπορούσε να μείνει απαθής απένα-
ντι στα όσα συνέβαιναν ή, για την ακρίβεια, δεν συνέβαι-
ναν, για τη δρομολόγησή του. Σε πολλά ζητήματα υποκατέ-
στησε την Περιφέρεια Αττικής, προχωρώντας σε ενέργειες 
που θα έπρεπε να είχαν δρομολογηθεί από την ίδια. 

Συγκεκριμένα, ο Δήμος ανέθεσε την ολοκλήρωση των 
διαδικασιών για την επικύρωση καθορισμού οριογραμ-
μών τμήματος του ρέματος Κόρμπι με το Προεδρικό 
Διάταγμα ΦΕΚ 47 Δ/2018. Η διαδικασία διήρκεσε δύο 
χρόνια και κόστισε στον Δήμο 6.800 ευρώ. Στη συνέ-
χεια συνέταξε κτηματολογικό πίνακα με τα επικείμενα 
των κτηματολογικών διαγραμμάτων, έκθεση εκτίμησης 
εμπορικής αξίας των απαλλοτριωτέων ιδιοκτησιών και 

κίνησε τις διαδικασίες για την Ειδική Πράξη του Υπουρ-
γικού Συμβουλίου (ΦΕΚ155 Α’/ 27-08-2018), ώστε το έργο 
να υπαχθεί στο άρθρο 7Α του Ν. 2882/2001 (Κώδικας Ανα-
γκαστικών Απαλλοτριώσεων). Αυτό έχει ως αποτέλεσμα 
η διαδικασία της κήρυξης αναγκαστικής απαλλοτρίωσης 
να έχει διάρκεια έξι μήνες και όχι τρία χρόνια. Επίσης 
έδωσε τη δυνατότητα της έναρξης εργασιών του έργου 
πριν την ολοκλήρωση των διαδικασιών αναγκαστικής 
απαλλοτρίωσης. Παράλληλα ενέκρινε: Τον κτηματολο-
γικό πίνακα με τα επικείμενα των κτηματολογικών δια-
γραμμάτων, καθώς και την έκθεση εκτίμησης εμπορικής 
αξίας απαλλοτριωτέων ιδιοκτησιών (με την υπ΄αριθμ. 
294/2018 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου). Επίσης, τον 
κτηματολογικό πίνακα με τα επικείμενα των κτηματολο-
γικών διαγραμμάτων σύμφωνα με τα επικαιροποιημένα 
κτηματολογικά στοιχεία (με την 240/2020 απόφαση ΔΣ). 
Τέλος, τον κτηματολογικό πίνακα με τα επικείμενα των 
κτηματολογικών διαγραμμάτων, καθώς και της έκθεσης 
εκτίμησης εμπορικής αξίας απαλλοτριωτέων ιδιοκτη-
σιών με την υπ’ αριθμ. 123/2023 απόφαση Οικονομικής 
Επιτροπής κατόπιν αιτήματος της Περιφέρειας Αττικής 
για δικαστική χρήση. 

Έλενα Φυντανίδου

Από την αδράνεια στην επίσπευση
Ο καίριος ρόλος του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης στο έργο

ΜΙΧΑΗΛ
ΑΝ∆ΡΙΟΠΟΥΛΟΣ

Αντιδήµαρχος ∆ιοίκησης
και Τεχνολογίας – 

Αναπληρωτής ∆ηµάρχου

Η µάχη για το Μέλλον
είναι Τώρα!

Αγωνίζοµαι πάντα στο πλευρό 
του ∆ηµάρχου µας Γρηγόρη 

Κωνσταντέλλου, ειδικότερα 
τώρα, την απαιτητική περίοδο 

των εκλογών, αλλά και στη 
συνέχεια γιατί πιστεύω στην 

πρόοδο και τη βελτίωση της 
καθηµερινότητας των κατοίκων 

του δήµου µας – απ’ άκρη σ’ 
άκρη.

Ενώνουµε δυνάµεις
για να πάµε την πόλη µας 

ακόµα πιο ψηλά!



Τοπικά1 0

Περιφέρεια
πρωταγωνιστής
στην προστασία
του πολίτη

Νίκος Χαρδαλιάς  
Υποψήφιος Περιφερειάρχης Αττικής “Στις αρχές Οκτωβρίου επανεκκινεί 

το έργο στο ρέμα του Κόρμπι Βάρης

 
Συνέντευξη στην Έλενα Φυντανίδου

Σχέδια έτοιμα να τεθούν σε εφαρμογή, ακόμη και την επαύριο των εκλογών, για την προ-
στασία της Αττικής από έκτακτες και επικίνδυνες καταστάσεις, όπως είναι οι πλημμύρες και 
οι πυρκαγιές, αλλά και για τον καλύτερο συντονισμό και συνεργασία κεντρικής κυβέρνησης 
και αυτοδιοίκησης, έχει ο υποψήφιος Περιφερειάρχης Αττικής και επικεφαλής του συνδυα-
σμού «Αττική Μπροστά» Νίκος Χαρδαλιάς. Στη συνέντευξη που παραχώρησε στην εφημε-
ρίδα «Δημοσιογράφος», ο κ. Χαρδαλιάς δεσμεύεται ότι, αν πάρει τη λαϊκή ετυμηγορία, θα 
προχωρήσει από την 1η Ιανουαρίου 2024, οπότε θα αναλάβει επισήμως τα ηνία της Περιφέ-
ρειας, στη λειτουργία Περιφερειακού Κέντρου Πολιτικής Προστασίας με πλήρη εξοπλισμό 
και επαρκές ανθρώπινο δυναμικό. Παράλληλα, θα συγκροτήσει ένα Κέντρο Επιχειρήσεων, 
που θα υπάγεται απευθείας στον Περιφερειάρχη και θα παρακολουθεί, σε καθημερινή 
βάση, την εξέλιξη των έργων στο Λεκανοπέδιο. 

Κύριε Χαρδαλιά, η ζωή κάνει κύκλους κι εσείς επιστρέφετε στην Αυτοδι-
οίκηση, β’ βαθμού αυτή τη φορά. Δεν θα σας ρωτήσω αν συμφωνείτε με 
αυτό, αν το θεωρείτε πισωγύρισμα ή νέο ξεκίνημα, διότι θα μου απαντή-
σετε ότι αυτή είναι η απόφαση του Πρωθυπουργού και θα έχετε δίκιο. 
Θα σας ρωτήσω αν η Περιφέρεια Αττικής είναι μια εύκολη, ήρεμη θέση, 
ο «κουμπαράς» της Αυτοδιοίκησης, όπως θεωρείται από πολλούς... 

Ο Πρωθυπουργός και πρόεδρος της Νέας Δημοκρατίας Κυριάκος Μητσοτάκης μου 
πρότεινε να αναλάβω έναν ωραίο αγώνα, μια καινούργια πρόκληση, θέτοντας υποψη-
φιότητα για τη θέση του Περιφερειάρχη Αττικής. Δέχτηκα με χαρά την πρότασή του, 
ξέροντας ότι η θέση αυτή δεν είναι καθόλου εύκολη, απαιτεί εμπειρία, γνώση, σκληρή 
δουλειά, αποφασιστικότητα και αποτελεσματικότητα. Αλλά και με την πεποίθηση 
ότι με άξιους συνεργάτες μπορούμε να τα καταφέρουμε. Μπορούμε και θέλουμε να 
βρεθούμε δίπλα στους συμπολίτες μας, απέναντι στα καθημερινά τους προβλήματα.  
 
Συμμερίζεστε την άποψη των ειδικών ότι οι φωτιές σβήνουν το χειμώ-
να και τι προτίθεστε να κάνετε επ’ αυτού, δεδομένης της κλιματικής 
κρίσης; 
Φωτιές είχαμε, έχουμε και δυστυχώς θα έχουμε κάθε καλοκαίρι. Εξίσου βέβαιο είναι 
ότι η κλιματική κρίση, οι παρατεταμένοι και πρωτόγνωροι καύσωνες, η ξηρασία που 
δημιουργείται, καθιστούν πιο εύκολο το ξέσπασμά τους και πιο δύσκολη  την αντι-
μετώπισή τους. Είναι λοιπόν ανάγκη -και είναι δέσμευσή μας- να δώσουμε ακόμη 
μεγαλύτερη έμφαση στην πρόληψη και τον άμεσο εντοπισμό κάθε εστίας πυρκαγιάς. 
Από την πρώτη στιγμή που θα αναλάβουμε τα καθήκοντά μας, την 1η Ιανουαρίου, 
θα προχωρήσουμε στην εφαρμογή καλά σχεδιασμένου προγράμματος καθαρισμών, 
συντήρησης οδικών δικτύων, διάνοιξης αντιπυρικών ζωνών και προστασίας των 
ευαίσθητων υποδομών κοινής ωφελείας. Και αυτό θα γίνεται κάθε χρόνο. Παράλ-
ληλα, θα προμηθευτούμε σύγχρονο εξοπλισμό για τον άμεσο εντοπισμό εστιών 
φωτιάς και την ουσιαστική συνδρομή της Περιφέρειας στις δυνάμεις της Πολιτι-

κής Προστασίας,  αξιοποιώντας πόρους του προγράμματος «Αιγίς» και του Ταμείου 
Ανάκαμψης. Θα προχωρήσουμε στη λειτουργία Περιφερειακού Κέντρου Πολιτικής 
Προστασίας που θα θέσει σε εφαρμογή ολοκληρωμένο σύστημα προστασίας, έχοντας 
στη διάθεσή του πλήρη εξοπλισμό και επαρκές ανθρώπινο δυναμικό. 
Κράτος, Αυτοδιοίκηση και κοινωνία είναι ανάγκη να ενώσουμε τις δυνάμεις μας και 
να συντονίσουμε τις προσπάθειές μας στον ίδιο σκοπό. Και η Περιφέρεια Αττικής 
θέλουμε να είναι -και θα είναι- πρωταγωνίστρια στην εθνική προσπάθεια. 
 
Πολλά αντιπλημμυρικά έργα στην Αττική δεν προχωρούν με τους ρυθ-
μούς που θα έπρεπε. Ανάμεσά τους και το Ρέμα Κόρμπι στη Βάρη. Πώς 
θα κινηθείτε για να ξεπεράσετε τις δυσκολίες; 
Πρώτα απ’ όλα, θέλω να σας πω ότι ένα από τα πρώτα ζητήματα που θα θέσουμε στον 
Πρωθυπουργό  -και σίγουρα θα πετύχουμε- είναι η άρση των αλληλοεπικαλύψεων 
και των συναρμοδιοτήτων, έτσι ώστε ένας και μόνο φορέας να είναι υπεύθυνος για 
κάθε ζήτημα. Δεν μπορεί, για παράδειγμα, για άλλα από τα ρέματα στην Αττική να 
είναι αρμόδιο το Υπουργείο Υποδομών, για άλλα η Περιφέρεια και για άλλα οι Δήμοι 
στους οποίους βρίσκονται. Παράλληλα, θα συγκροτήσουμε ένα Παρατηρητήριο, ένα 
Κέντρο Επιχειρήσεων, που θα υπάγεται απευθείας στον Περιφερειάρχη και θα παρα-
κολουθεί σε καθημερινή βάση την εξέλιξη των έργων και των δράσεων που δρομολο-
γούμε και θα υποδεικνύει λύσεις για να ξεπερνάμε 
γραφειοκρατικές διαδικασίες, αρρυθμίες και 
καθυστερήσεις. 
Σε ό,τι αφορά το έργο για τη διευθέτη-
ση του ρέματος Κόρμπι -ένα από τα 
μεγαλύτερα υδραυλικά έργα στην 
Αττική και αναγκαίο για την ασφαλή 
απορροή των ομβρίων υδάτων στη 
θάλασσα και την αντιπλημμυρική 
θωράκιση της περιοχής- έχω ενημε-
ρωθεί ότι το κώλυμα που προέκυψε 
με την αρνητική απόφαση του Ελε-
γκτικού Συνεδρίου που δεν ενέκρινε 
την υπογραφή της σύμβασης δεν υφί-
σταται πλέον, καθώς πριν λίγες μέρες 
εκδόθηκε απόφαση που την εγκρί-
νει. Αυτό σημαίνει ότι 
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Σταθερές
αρχές & αξίες...

Γεωργουλόπουλος
Διονύσιος

Πρόεδρος
Δημοτικού Συμβουλίου

Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης

Πρόεδρος Δημοτικής
επιτροπής Διαβούλευσης

τ. Αναπληρωτής Δήμαρχος

τ. Αντιδήμαρχος 
Διοίκησης και Οικονομικών

κ.λπ.

ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

Κεντρική ομιλία την
Παρασκευή 29/9, 19.00
στο "Εν Πλω" της
Βουλιαγμένης

6972 001638

μέχρι το τέλος του Σεπτεμβρίου θα υπογραφεί η σύμβαση και αρχές Οκτωβρίου θα 
επανεκκινήσει το έργο, με ορίζοντα ολοκλήρωσής του τους 18 μήνες.
 
Μια που μιλάμε για φυσικές καταστροφές, ο Δήμος Βάρης Βούλας Βου-
λιαγμένης διαθέτει από πέρυσι, κατόπιν πρωτοβουλίας του Δημάρχου 
Γρηγόρη Κωνσταντέλλου, τρία drones τα οποία βοηθούν το έργο των 
ειδικών στον έγκαιρο εντοπισμό της πυρκαγιάς, πλημμύρας κ.ο.κ. Θα 
μπορούσε να υπάρξει ένας σχεδιασμός για την κάλυψη του συνόλου 
της Αττικής; 
Πρόκειται για ένα πρωτοποριακό βήμα του Δημάρχου Γρηγόρη Κωνσταντέλλου και 
του αξίζουν συγχαρητήρια. Επαναλαμβάνω ότι η προμήθεια σύγχρονου εξοπλισμού 
για τη θωράκιση της Αττικής απέναντι σε ακραία καιρικά φαινόμενα θα είναι στις 
προτεραιότητες της Περιφέρειας. 
  
Πέρα από τις πυρκαγιές, πλημμύρες και λοιπές φυσικές καταστροφές, 
ποιες οι προτεραιότητές σας, τα πρώτα βήματα που θα κάνετε στην 
Περιφέρεια; 
Προτεραιότητά μας είναι η φροντίδα για τον πολίτη, η βελτίωση της καθημερινότητάς 
του, η αντιμετώπιση χρόνιων προβλημάτων, η στήριξη εκείνων που έχουν μεγαλύ-
τερη ανάγκη. Η Περιφέρεια μπορεί να έχει ουσιαστικό ρόλο στα προβλήματα που 
αφορούν το κυκλοφοριακό, την  ανεπάρκεια χώρων στάθμευσης, την οδική ασφά-
λεια, τα σκουπίδια, την έλλειψη πρασίνου στις γειτονιές. Μπορεί ακόμη -και είναι 
δέσμευσή μας- να συμβάλλει στην αναβάθμιση των υποδομών εκπαίδευσης, υγείας 
και πρόνοιας, έτσι ώστε ο πολίτης να έχει δωρεάν ποιοτικές υπηρεσίες στα ζητήματα 
που αφορούν την ποιότητα της ζωής του. 
 

Η Αττική περνά σε μία νέα εποχή; Ποια τα χαρακτηριστικά της και πως 
θέλετε να την δείτε στο τέλος της πενταετίας; 
Οραματιζόμαστε και δεσμευόμαστε να εργαστούμε για μια Αττική δίπλα στον πολίτη, 
απέναντι στα προβλήματά του, αρωγό στο αγώνα για συλλογική πρόοδο και ατομική 
προκοπή. Μια Περιφέρεια πιο παραγωγική, πιο πράσινη, πιο ασφαλή, πιο ανθρώπινη, 
που δίνει έμφαση στον πολιτισμό και τον αθλητισμό και διαθέτει αναβαθμισμένες 
υποδομές σε όλους τους τομείς. Μια Αττική που προσελκύει επενδύσεις, δημιουρ-
γώντας θέσεις εργασίας και βελτιώνοντας το εισόδημα των κατοίκων της. Που προ-
στατεύει το περιβάλλον και πρωταγωνιστεί στην εθνική προσπάθεια για την αντι-
μετώπιση των συνεπειών της κλιματικής κρίσης. Που εμπνέει σε κάθε κάτοικό της 
ασφάλεια στη γειτονιά του, στη δουλειά του, στους δρόμους. Που αναπτύσσει υπο-
δομές και δράσεις ανθρωπιάς και αλληλεγγύης για να μην αφήνει κανέναν πίσω. Που 
στηρίζει ταυτόχρονα τον πολιτισμό και τον αθλητισμό, προωθώντας νέες αθλητικές 
εγκαταστάσεις, δίνοντας νέα πνοή στις γειτονιές της και διοργανώνοντας διεθνούς 
εμβέλειας αθλητικά γεγονότα και πολιτιστικά φεστιβάλ.

“Οραματιζόμαστε μια Περιφέρεια 
πιο παραγωγική, πιο πράσινη,  
πιο ασφαλή, πιο ανθρώπινη
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Ο Δήμος δεν είναι μια απρόσωπη υπηρεσία, ούτε μια 
απόμακρη διοικητική ενότητα του κράτους. Στην πραγ-
ματικότητα ένας Δήμος μπορεί να διευκολύνει την 
καθημερινότητα των πολιτών, να βελτιώσει την ποι-
ότητα ζωής στην πόλη, να ανεβάσει το επίπεδο του 
δημόσιου χώρου όπου οι πολίτες απολαμβάνουν τον 
ελεύθερο χρόνο τους ή τις μετακινήσεις τους. Ταυτό-
χρονα, ο Δήμος οφείλει να φροντίσει τις απαραίτητες 
υποδομές για την πολιτική προστασία, να φωτίσει τους 
δρόμους και τους κοινόχρηστους χώρους, να επιμελη-
θεί την αποκομιδή των απορριμμάτων. Ο Δήμος Βάρης 
Βούλας Βουλιαγμένης εκπληρώνει στο ακέραιο το ρόλο 
του όπως προκύπτει από τις καθορισμένες αρμοδιότη-
τες της αυτοδιοίκησης αλλά από το 2014 μέχρι σήμε-
ρα φαίνεται ότι δεν ...χωράει μέσα σε αυτές. Αντίθετα, 
επεκτείνεται σε δράσεις, πρωτοβουλίες και υπηρεσίες 
που δίνουν υπεραξία στην περιοχή και βελτιώνουν την 
καθημερινή διαβίωση στα μικρά και καθημερινά (όπως 
οι πιο φωτεινοί δρόμοι και κοινόχρηστοι χώροι) και στα 
μεγάλα και στρατηγικά (όπως η αναβίωση των παρατη-
μένων ακτών με διασφάλιση της ελεύθερης πρόσβασης). 

Καθώς οι δημοτικές εκλογές είναι περίοδος ανακεφαλαί-
ωσης και απολογισμού, ο «Δημοσιογράφος» συγκέντρω-
σε ανά τομείς τις κεντρικές πρωτοβουλίες και έργα που 
εκπόνησε η δημοτική διοίκηση του Γρηγόρη Κωνστα-
ντέλλου από το 2014 μέχρι σήμερα. Ένας εντυπωσιακός 
κατάλογος παρεμβάσεων που συνθέτουν το μωσαϊκό 
της καθημερινότητας στις δημοτικές υπηρεσίες: Ένας 
οργανισμός σε διαρκή κίνηση, που καθοδηγείται από 
ένα εμπνευσμένο αυτοδιοικητικό όραμα και υλοποιείται 
από αφοσιωμένο προσωπικό.  

Δήμος πρότυπο 
για μια καλύτερη 
καθημερινότητα

Βάρη Βούλα Βουλιαγμένη 
2014-2023

Πλατείες
• Αναπλάσεις 28 πλατειών
• Κηποτεχνική διαμόρφωση 
• Νέες φυτεύσεις
• Νέος εξοπλισμός
•  Σύγχρονη φιλοσοφία 

σχεδιασμού

Παιδικές χαρές
•  Ανακατασκευή 52 παιδικών 

χαρών
• Νέα όργανα
• Ασφαλή δάπεδα
• Πιστοποίηση
• Νέα περίφραξη
• Νέος φωτισμός

Πράσινο
•  45.000 νέα λουλούδια το χρόνο  από το Δημοτικό Φυτώριο•  Αγορά και φύτευση χιλιάδων νέων δέντρων και θάμνων• Επαναλειτουργία σιντριβανιών• Εγκατάσταση υπόγειας άρδευσης • Τηλεδιαχείριση κατανάλωσης νερού•  Εφαρμογές προστασίας πεύκων  και φοινίκων

Μεγάλες υποδομές

•  Αντιπλημμυρικά έργα (Βάρη, Βάρκιζα, 

Πανόραμα, Βουλιαγμένη)

•  Νέα δίκτυα αποχέτευσης (Ασύρματος, 

Λαιμός)

• Ανακατασκευή Κοιμητηρίου Βάρης

• Ανακατασκευή Κοιμητηρίου Βούλας

• Επέκταση Κοιμητηρίου Βουλιαγμένης

• Υπογειοποιήσεις εναέριων καλωδίων

•  Αλλαγή συνόλου δικτύου δημοτικού 

φωτισμού

Οδικό δίκτυο
•  168.000 m2 ασφαλτοστρώσεις (Συνολικό μήκος: 21 χιλιόμετρα δρόμου)
•  41.000 m2 νέα πεζοδρόμια (Συνολικό μήκος: 22,7 χιλιόμετρα πεζοδρομίου)
• Συνολική κυκλοφοριακή μελέτη•  Έργα οδικής ασφάλειας στα σχολεία (Δικηγορικά, Βουλιαγμένη)
•  Έργα οδικής ασφάλειας σε επικίνδυνα σημεία (Παναγούλη, Περικλέους)
• Νέες σημάνσεις
• Μελέτη συστήματος ελεγχόμενης στάθμευσης• Ίδρυση Δημοτικής Συγκοινωνίας

Σχολεία
•  Νέος παιδικός σταθμός Βούλας (σε εξέλιξη)

• Στέγαση 6ου Νηπιαγωγείου Βούλας• Ενίσχυση στατικότητας• Αντισεισμικός έλεγχος• Ενεργειακή αναβάθμιση•  Εγκατάσταση φωτοβολταϊκών πάνελ
• Νέες αυλές 
• WC και ράμπες για ΑμεΑ• Κάλυψη λειτουργικών δαπανών

Αθλητισμός
• Εκσυγχρονισμός εγκαταστάσεων
• Νέες περιφράξεις
• Νέος φωτισμός
• Αντικατάσταση κλιματισμού
• Νέα όργανα
• Κάλυψη λειτουργικού κόστους γηπέδων
•  Ετήσιες επιχορηγήσεις αθλητικών 

σωματείων
• Δημιουργία γηπέδων μπάσκετ γειτονιάς
•  Διοργάνωση διασχολικού 

πρωταθλήματος
• Αθλητικό summer camp τριών περιόδων
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Διοίκηση
•  Ψηφιοποίηση υπηρεσιών και αρχείου

•  Ανασύσταση Δημοτικής Αστυνομίας
•  Διαβουλεύσεις με την τοπική κοινωνία για τα μεγάλα θέματα

Πολιτισμός
•  Ετήσιο Μικρασιατικό Φεστιβάλ 

Βούλας
•  Ετήσιο Παιδικό Φεστιβάλ 

Βάρκιζας
•  Συνδιοργάνωση εκδηλώσεων  

με τοπικούς συλλόγους
•  Ανακατασκευή Κόκκινου Κτηρίου  

ως πολιτιστικού κέντρου
•  Ετήσιο Μεσογειακό Φεστιβάλ 

Βάρκιζας

Δημοτικά ακίνητα

• Νέες στέρεες συμβάσεις

•  Πλειοδοτικοί διαγωνισμοί για 

ανάδειξη μισθωτών

• Ετήσια έσοδα 2,5 εκατ. ευρώ

•  Καθαίρεση αντιαισθητικών 

εγκαταστάσεων

• Ανακατασκευή κτηρίων

Οργανωμένες ακτές
• Αναβίωση Κάμπινγκ Βούλας• Αναβίωση Β’ πλαζ Βούλας• Διαχείριση ακτής Βάρκιζας•  Εξασφάλιση προνομίων στους δημότες

• Επιβολή ωραρίου• Περιορισμός οχλουσών χρήσεων

Ελεύθερες ακτές
• Κοινόχρηστες ομπρέλες• Κοινόχρηστα ντους - αποδυτήρια• Sea track

• Τακτικός καθαρισμός αμμουδιάς

Διαχείριση αποβλήτων

•  Εισαγωγή και επέκταση ρεύματος 

υπολειμμάτων κουζίνας

•  Πιλοτική εισαγωγή συστήματος 

«πληρώνω όσο πετάω»

•  Πιλοτική εισαγωγή διαλογής στην πηγή 

σε 7 ρεύματα

•  Νέο αδειοδοτημένο σημείο 

μεταφόρτωσης 

•  Παραγωγή εδαφοβελτιωτικού  

Α ποιότητας

• Εκτροπή αποβλήτων από την ταφή 30% 

• Τηλεμετρία σε «έξυπνους» κάδους

Κοινωνική Πολιτική
• 3 ΚΑΠΗ
• Κοινωνικό Φαρμακείο
• Κοινωνικό Παντοπωλείο
• Καθημερινό συσσίτιο
• Παροχή στέγης σε ξενώνες
•  Ανέγερση Διαμαντοπούλειου 

Γηροκομείου
• Λειτουργία Κέντρου Κοινότητας

Παιδεία
•  100% ικανοποίηση αιτήσεων 

στους παιδικούς σταθμούς

• Λειτουργία ΚΔΑΠ

• Αθλητικά και πολιτιστικά τμήματα

•  Εκπαιδευτικά προγράμματα με 

Κρατική Ορχήστρα Αθηνών

Πολιτική Προστασία
•  Υιοθέτηση συστήματος 24ωρης εναέριας επιτήρησης (drone)•  Διασπορά και συντήρηση νέων δεξαμενών νερού

•  Συντήρηση πυροσβεστικών 
κρουνών

•  Προμήθεια νέων οχημάτων και εργαλείων
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Γιώργος Ιωακειμίδης 
Στην πολυσυλλεκτικότητα η δύναμη της ομάδας
Τη βεβαιότητα ότι οι εκλογές για την Περιφέρεια Αττικής 
θα οδηγηθούν σε δεύτερο γύρο, εξέφρασε προσφάτως 
ο υποψήφιος Περιφερειάρχης, επικεφαλής της παρά-
ταξης Αττικός Κύκλος Συνεργασίας και Εμπιστοσύνης, 
Γιώργος Ιωακειμίδης. Αναγνωρίζει ότι η αναγνωρισι-
μότητα του Νίκου Χαρδαλιά βρίσκεται στο 95% ενώ η 
δική του, όντας δήμαρχος Νίκαιας-Ρέντη, στο 50%, τονί-
ζοντας ότι τον χρόνο που απομένει μέχρι τις εκλογές 
πρέπει να καλύψει αυτή τη διαφορά. Πάντως, αίσθηση 
–και πονοκέφαλο στους κόλπους του ΠΑΣΟΚ– προκάλε-
σε η πρόσφατη στήριξη του ψηφοδελτίου του από τον 
πρώην δήμαρχο Αθηναίων και βουλευτή του ΠΑΣΟΚ, 
Γιώργο Καμίνη. Ο κ. Καμίνης, με ανάρτησή του στα social 
media, μίλησε «με ικανοποίηση και υπερηφάνεια» για 
την υποψηφιότητα της Νέλλης Παπαχελά, με την οποία 
συνεργάστηκε και «συμμετέχει στο ψηφοδέλτιο που έχει 
καταρτίσει ο Γιώργος Ιωακειμίδης». 

Κατά την παρουσίαση του εκλογικού συνδυασμού του, 
στην αίθουσα του Ωδείου Αθηνών, ο κ. Ιωακειμίδης 
πρόβαλε την πολυσυλλεκτικότητα που χαρακτηρίζει 
την ομάδα που έχει επιλέξει και απαρτίζεται από 214 

υποψηφίους. Όπως είπε, «ομάδα σημαίνει όλοι και όλες. 
Ικανοί και ικανές, διαφορετικοί και διαφορετικές, αυτός 
είναι ο πλούτος, η αξία και η δύναμη μας. Μας ενώνει 
ότι έχουμε δώσει τα χέρια στον κύκλο της Αττικής. Είμα-
στε η ομάδα που ξέρουμε, αγαπάμε και αγωνιζόμαστε 
κάθε μέρα για τον Αττικό τόπο μας».

Παράλληλα, ο Γιώργος Ιωακειμίδης παρουσίασε τη 
δική του υπερκομματική αντίληψη για τη λειτουργία 
της Περιφέρειας: «Ούτε συμπολίτευση ούτε αντιπολί-
τευση. Εξήντα έξι Δήμοι, μια περιφέρεια, αυτή είναι η 
κοινοπολιτεία. Τα σπίτια, τα ανθεκτικά σπίτια, χτίζονται 
από τα θεμέλια. Από τα κάτω προς τα πάνω. Από τους 
66 δήμους. Θέλουμε 66 καλούς δημάρχους. Καλούς για 
την πόλη, το δήμο τους». Υπενθύμισε ότι δε ότι είναι 
δήμαρχος 29 χρόνια. «Έχω δει 8 πρωθυπουργούς και 
δεκάδες υπουργούς. Από όλα τα κόμματα. Συμφωνήσα-
με, διαφωνήσαμε, μουτρώσαμε αλλά συνεργαστήκαμε. 
Γιατί άνθρωπος που πασχίζει για τον τόπο του, έχει το 
δίκιο με το μέρος του».

Στη συνέχεια, έκανε εκτενή αναφορά στην ανεπάρκεια 

των υποδομών της Αττικής.  «Το μισό νερό της Θεσσα-
λίας αν έπεφτε στην Αθήνα θα έπνιγε το νότιο τομέα και 
τον Πειραιά», είπε, και μίλησε «για τα 40 τοπικά αντι-
πλημμυρικά και τα 85 εκατ. που λιμνάζουν στην ανίκανη 
διοίκηση και στο κομφούζιο αρμοδιοτήτων της Περι-
φέρειας».

Κάτι λιγότερο από δύο εβδομάδες απομένουν για τις 
Περιφερειακές και Δημοτικές Εκλογές, και οι δημοσκο-
πήσεις «αναστατώνουν» τα επιτελεία των συνδυασμών. 
Στις εκλογές για την Περιφέρεια Αττικής, σύμφωνα με 
όλες τις δημοσκοπήσεις, προβάδισμα έχει ο Νίκος Χαρ-
δαλιάς. Ωστόσο, τα ποσοστά διαφέρουν. Κάποιες τον 
θέλουν να πλησιάζει την αυτοδυναμία από τον πρώτο 
εκλογικό γύρο, και άλλες τον δείχνουν πιο χαμηλά. Οι 
δημοσκοπήσεις διαφέρουν επίσης και ως προς τον 
υποψήφιο που θα καταλάβει τη δεύτερη θέση. Άλλες 
θέλουν τον Γιάννη Σγουρό και άλλες τον Γιώργο Ιωα-
κειμίδη. 

Συγκεκριμένα, η δημοσκόπηση της Metron Analysis για 
την Περιφέρεια Αττικής, που δημοσίευσαν Τα Νέα, δίνει 
42% στον Νίκο Χαρδαλιά (με 43% έχει αυτοδυναμία από 
τον πρώτο γύρο), 11% στον Γιάννη Σγουρό και 7% στον 
Γιώργο Ιωακειμίδη. Λίγο πιο πρόσφατη δημοσκόπηση, 
αυτή της Alco για λογαριασμό του newsit.gr, δίνει 36% 
στον Νίκο Χαρδαλιά και στη δεύτερη θέση τον Γιώρ-
γο Ιωακειμίδη με 16%. Τρίτος είναι ο Γιάννης Σγουρός 
με 12% και ακολουθούν ο Γιάννης Πρωτούλης του ΚΚΕ 
με 9%, η Μαριάννα Τσίχλη (Μέρα25) και ο Φίλιππος 
Καμπούρης με 3% και ο Κώστας Τουλγαρίδης (εξωκοι-
νοβουλευτική Αριστερά) με 1%. 

Τη στήριξή του στην υποψηφιότητα του Γιάννη Σγου-
ρού για την Περιφέρεια Αττικής, έδωσε ο Δήμαρχος 
Ανδρέας Παχατουρίδης, παρευρισκόμενος στη συγκέ-
ντρωση που πραγματοποίησε ο επικεφαλής της παρά-
ταξης «Αττική Ανεξάρτητη Αυτοδιοίκηση» στο Περι-
στέρι. Η κίνηση αυτή έχει ιδιαίτερη σημασία, καθώς 
ο κ. Παχατουρίδης θα μπορούσε να αποκαλείται ως 

ισόβιος Δήμαρχος της πόλης – έχει εκλεγεί από το 
2002 πέντε φορές Δήμαρχος και μάλιστα στις εκλογές 
του 2019 έλαβε ποσοστό 74%.

Στην ομιλία του ο κ. Σγουρός ανέπτυξε τις θέσεις της 
παράταξης για την επόμενη μέρα της Περιφέρειας 
Αττικής. Αναφέρθηκε διεξοδικά στον τρόπο αντι-
μετώπισης των ακραίων καιρικών φαινομένων που 
έχει φέρει στη ζωή μας η κλιματική αλλαγή και στους 
τρόπους θωράκισης της Περιφέρειας. Όπως είπε, οι 
ανθρώπινες ζωές κινδυνεύουν, το περιβάλλον κατα-
στρέφεται, οι υποδομές διαλύονται και οι περιουσί-
ες των πολιτών χάνονται, όχι μόνο από την οργή της 
φύσης, αλλά κυρίως από την ανικανότητα, την αργο-
πορία και την έλλειψη αποφασιστικότητας των κρα-
τικών υπευθύνων. Ο Γιάννης Σγουρός για μία ακόμα 
φορά δεσμεύτηκε ενώπιον των πολιτών της Δυτικής 
Αθήνας και συνολικά της Περιφέρειας Αττικής, ότι ο 
ίδιος προσωπικά και η παράταξη Αττική Ανεξάρτητη 
Αυτοδιοίκηση θα είναι δίπλα στον πολίτη, καθημε-
ρινά, «δημιουργώντας μία περιφέρεια πρότυπο για 
να ζεις και να αναπτύσσεσαι και κυρίως μία περιφέ-
ρεια ανοιχτή για όλους και όχι κλειστό κλαμπ των…
ημέτερων». Τέλος, παρουσίασε τις 11+1 δεσμεύσεις 
της παράταξης για την αλλαγή στην εικόνα και την 
επιστροφή στην κανονικότητα της μεγαλύτερης περι-
φέρειας της χώρας.

Γιάννης Σγουρός 
«Τέλος η Περιφέρεια κλειστό κλαμπ 
ημετέρων»

Δημοσκοπήσεις 
Προβάδισμα Χαρδαλιά 
βλέπουν οι έρευνες 
γνώμης
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Στο μικροσκόπιο του συγκοινωνιολόγου Νικόλαου 
Βόσκογλου βρίσκεται η οδός Προόδου έως την οδό Βου-
τυρά μετά την ολοκλήρωση των εργασιών ανάπλασης και 
κυκλοφοριακών παρεμβάσεων που πραγματοποίησε ο 
Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. Στόχος των παρεμ-
βάσεων είναι να εξασφαλιστεί μεγαλύτερη ασφάλεια στο 
συγκεκριμένο τμήμα του δρόμου, καθώς θεωρείται ένα 
από τα πιο «ευαίσθητα» σημεία της πόλης και αυτό διότι 
στεγάζονται τρεις σχολικές μονάδες, το 2ο Γυμνάσιο και 
Λύκειο και το 3ο Νηπιαγωγείο. Το τμήμα αυτό του δρό-
μου έχει μονοδρομηθεί με κατεύθυνση προς το Πανόραμα 
Βούλας, με αποτέλεσμα το πρώτο διάστημα να δημιουργη-
θούν ουρές αυτοκινήτων που έρχονταν από το Πανόραμα 
με κατεύθυνση τη Λεωφόρο Βουλιαγμένης. Οι οδοί Δερ-
βενακίων και Πειραιώς ήταν απροσπέλαστες τα πρωινά 
που είναι και οι ώρες αιχμής. Λίγες εβδομάδες αργότερα, η 
ταλαιπωρία των οδηγών έλαβε τέλος με τη μονοδρόμηση 
της οδού Πειραιώς, η οποία διαθέτει πλέον δύο λωρίδες 
κυκλοφορίας με κατεύθυνση προς τη λεωφόρο Βουλιαγ-
μένης, μια πρωτοβουλία που είχε ως αποτέλεσμα να έχει 
μειωθεί ο χρόνος αναμονής των οδηγών στον φωτεινό 
σηματοδότη. Όπως αποκάλυψε ο Δήμαρχος Γρηγόρης 
Κωνσταντέλλος, το δεύτερο στάδιο εργασιών που αφορά 

την ανάπλαση της οδού Προόδου από την Βουτυρά μέχρι 
την Απόλλωνος θα ξεκινήσει μόνο όταν οι μετρήσεις της 
κυκλοφορίας των οχημάτων δείξουν ότι η παρέμβαση 
που έχει γίνει, είναι λειτουργική. Συγκεκριμένα, από την 
πρώτη μέρα έναρξης των σχολείων, πραγματοποιούνται 
μετρήσεις φόρτων με ένα εξειδικευμένο σύστημα κατά 
την άφιξη και αναχώρηση των μαθητών από τα σχολικά 
συγκροτήματα, ώστε να επιβεβαιωθεί ότι η κυκλοφοριακή 
ρύθμιση είναι πράγματι λειτουργική και δεν χρειάζεται 
πρόσθετη παρέμβαση. 

«Ελέγχουμε τους φόρτους και τη λειτουργική αρτιότητα 
αυτής της κυκλοφοριακής μελέτης στην πρώτη φάση. Εάν 
δούμε ότι υπάρχουν παθογένειες, θα ζητήσουμε από τους 
μελετητές να μας δώσουν ενδιάμεσες λύσεις. Στην περί-
πτωση που διαπιστωθεί ότι δεν λειτουργεί σωστά, τότε 
θα χρειαστεί να κάνουμε μια νέα μελέτη η οποία και αυτή 
θα πρέπει να εγκριθεί από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση 
για να εφαρμοστεί», εξηγεί ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος. 
To πιθανότερο σενάριο με τα μέχρι στιγμής δεδομένα 
είναι να αποδειχθεί η παρέμβαση ορθή, δίνοντας έτσι το 
«πράσινο φως» στην Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου για να 
ξεκινήσει τις εργασίες στο υπόλοιπο τμήμα της οδού Πει-

ραιώς. Επιπλέον, με την κυκλοφοριακή παρέμβαση της 
οδού Προόδου που εφαρμόζεται τους τελευταίους τέσσε-
ρις μήνες, έχουν εκμηδενιστεί τα τροχαία ατυχήματα που 
σημειώνονταν τακτικά. Αυτό συμβαίνει διότι ο δρόμος 
έχει μονοδρομηθεί και έχουν τοποθετηθεί υπερυψωμένες 
διαβάσεις πεζών με αποτέλεσμα οι οδηγοί να κινούνται 
εντός των ορίων ταχύτητας. Τέλος, να σημειωθεί, ότι οι 
οδηγοί που θέλουν να κατευθυνθούν από το Πανόραμα 
Βούλας προς τη Λεωφόρο Βουλιαγμένης έχουν τρεις εξό-
δους, αυτήν της Δερβενακίων που συναντά τη Γούναρη, 
την Πειραιώς και την Κυδωνιών. 

Δικηγορικά 
Έλεγχος της κυκλοφορίας στην οδό Πρόοδου

Σαχατζιάν Αρτεµησία (Άρτεµις)

Υποψήφια
∆ηµοτική
Σύµβουλος
Βάρης - 
Βούλας - 
Βουλιαγµένης

Κοινωνιολόγος - 
Φιλόλογος
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Τους ισχυρότατους δεσμούς του με την τοπική κοινωνία 
επιβεβαίωσε και ενδυνάμωσε ο Δήμαρχος Γρηγόρης Κων-
σταντέλλος στην επιβλητική, από την άποψη της προσέλευ-
σης και της ζωτικότητας που εξέπεμψε, συγκέντρωση του 
συνδυασμού «Πόλη για να ζεις» στο Καβούρι την Κυριακή 
24 Σεπτεμβρίου. Μια ομιλία απολογισμού αλλά και οραμα-
τικού προγραμματισμού έδωσε σε όλη την πόλη το μήνυμα 
ότι η δημοτική διοίκηση που ξεκίνησε το 2014 και θριάμ-
βευσε το 2019, βρίσκεται ακόμη σε ανοδική τροχιά, σχε-
διάζοντας το μέλλον και δρομολογώντας πρωτοποριακές 
παρεμβάσεις. Το σύνθημα «Ακόμα πιο ψηλά» ήρθε να συγκε-
φαλαιώσει όχι απλώς μια δημοτική φιλοδοξία, καθώς το 
έργο που ξεκίνησε και η αποδοχή του έχει ακόμη να φτάσει 
νέες κορυφές. Το «Ακόμα πιο ψηλά» εκφράζει ταυτόχρονα 
την εξελισσόμενη σχέση της παράταξης με την τοπική κοι-
νωνία που αναθερμαίνεται διαρκώς, βρίσκοντας νέες δυνά-
μεις, χωρίς μάλιστα να σημειώνονται απώλειες. 

Είναι χαρακτηριστικό ότι στους 158 συνολικά υποψηφίους 
που ανακοίνωσε από το βήμα της μεγάλης αίθουσας στο 
ξενοδοχείο Divani ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος, περιλαμβά-
νονται πολλοί νέοι άνθρωποι που έκαναν το μεγάλο βήμα 
να εκτεθούν και να παρουσιάσουν τις θέσεις και τη διαδρο-
μή τους για πρώτη φορά, αλλά και δημοτικές προσωπικότη-
τες που μέχρι πρότινος βρίσκονταν «απέναντι». Μια μονα-
δική μαγιά ανανέωσης και εμπειρίας, μια δεμένη ομάδα που 
συνδυάζει όλες τις ηλικιακές ομάδες, άνθρωποι έτοιμοι να 
θέσουν ανιδιοτελώς εαυτούς στο κοινό καλό, με βασική 
αναφορά στο πρόσωπο του επικεφαλής και στο όραμά του, 
στον Δήμαρχο που άνοιξε νέους αυτοδιοικητικούς δρόμους 
καθιστώντας τον Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, δημο-
τικό υπόδειγμα.  

Ανανέωση της συμφωνίας
«Σας προτείνω μια καινούργια συμφωνία που θα ανανεώ-
νει τις προηγούμενες», είπε στην αρχή της ομιλίας του ο 
Γρηγόρης Κωνσταντέλλος ζητώντας «νέα ισχυρή εντολή για 
να συνεχίσουμε αυτό το όμορφο ταξίδι», όπως περιέγραψε 
τη θητεία του στο τιμόνι του Δήμου. «Αυτό που κάνουμε 
και αγαπούμε το επιλέξαμε μαζί, το αποφασίσαμε μαζί και 
να είστε σίγουροι ότι θα συνεχίσουμε μαζί γιατί μαζί φτιά-
χνουμε τον Δήμο που οραματιστήκαμε και ένα περιβάλλον 
ζωής που μας αξίζει», τόνισε περιγράφοντας τη σχέση εμπι-
στοσύνης που ξεκίνησε το 2014 και ανανεώθηκε το 2019. 
«Υπερασπιζόμαστε την πόλη μας από όλες τις απειλές που 
αντιμετωπίζει. Σήμερα μπορώ να σας κοιτάω στα μάτια και 
να σας πω ότι τα καταφέραμε! Και μπορώ να το πω με ακόμη 
μεγαλύτερη αυτοπεποίθηση σε σχέση με 9 χρόνια πριν», 
συνόψισε τα αποτελέσματα της μέχρι σήμερα προσπάθειας. 
«Δεν είμαι άνθρωπος που θα πω 10 και θα κάνω 5. Προτιμώ 
να πω 5 και να κάνω 7. Και ακόμη καλύτερα να καταφέρω να 

κάνω 10» συμπλήρωσε δικαιολογώντας το γεγονός ότι ποτέ 
δεν επεκτείνεται σε πληθωρικές υποσχέσεις. 

Η πόλη έχει αλλάξει
Ο Δήμαρχος συνόψισε τη μέχρι σήμερα πορεία της δημο-
τικής διοίκησης από το 2014 σε δύο στόχους: «Να βελτιώ-
σουμε το ήδη υψηλό επίπεδο ποιότητας ζωής και στις τρεις 
δημοτικές μας ενότητες και παράλληλα, να αναβαθμίσουμε 
την καθημερινότητα με παρεμβάσεις ήπιας ανάπτυξης, με 
εκσυγχρονισμό των υπηρεσιών που παρέχουμε ως Δήμος 
και με τη δημιουργία σύγχρονων υποδομών για να αντεπε-
ξέλθουμε στην κοινωνική εξέλιξη της πόλης». Και πρόσθεσε 
ότι «τα τελευταία εννιά χρόνια, με τη συνδρομή των συνερ-
γατών μου και των εργαζόμενων του Δήμου έχουμε κατα-
φέρει πολλά, έχουμε κατορθώσει η πόλη μας να αποτελεί 
παράδειγμα προς μίμηση σε πολλούς τομείς όπως οι περι-
βαλλοντικές και ενεργειακές εφαρμογές, η σύγχρονη διαχεί-
ριση απορριμμάτων, η αποτελεσματική πολιτική προστα-
σία, η ψηφιακή διακυβέρνηση. Η πόλη μας έχει αλλάξει!», 
είπε, εισπράττοντας το ζωηρό χειροκρότημα της αίθουσας. 

Δεν υπάρχει γλαφυρότερη αποτύπωση για το εύρος του 
δημοτικού έργου που έχει συντελεστεί από το άθροισμα 
των κονδυλίων που αφιερώθηκαν σε τεχνικά έργα και 
παρεμβάσεις. Πρόκειται για ένα τεχνικό πρόγραμμα 103 
εκατομμυρίων ευρώ, το οποίο σύμφωνα με τον Γρηγόρη 
Κωνσταντέλλο κατανέμεται ως εξής: 47 εκατομμύρια στη 
Βάρη, 34 εκατομμύρια στη Βούλα και 22 εκατομμύρια στη 
Βουλιαγμένη. Ο δήμαρχος ξεχώρισε μάλιστα τις δαπάνες 
που σχετίζονται με τη νέα γενιά. Ο Δήμος έχει αφιερώσει 
πόρους 5,5 εκατομμυρίων ευρώ σε νέες παιδικές χαρές, 
7 εκατομμύρια ευρώ για τα σχολεία και 3,1 εκατομμύρια 
ευρώ για τις αθλητικές εγκαταστάσεις. Στα επιτεύγματα της 
δημοτικής αρχής ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος συμπεριέλαβε 
ακόμη την κατασκευή 17 πλατειών αλλά και την ψηφιοποί-
ηση του 100% των υπηρεσιών του 
Δήμου.

Ξεχώρισε μάλιστα συγκεκριμένα 
έργα υποδομής, όπως η στοχευ-
μένη βελτίωση της οδικής ασφά-
λειας οδών στο Πανόραμα της 
Βούλας, οι οποίες βρίσκονται σε 
δύσκολο τοπογραφικό ανάγλυφο, 
αλλά και τη διάνοιξη των ρεμάτων 
στο Πανόραμα που έχει προγραμ-
ματιστεί ώστε να συνδεθεί με το 
υπόλοιπο υδραυλικό δίκτυο της 
περιοχής. Επιπλέον, ο Δήμαρχος 
δήλωσε με βεβαιότητα ότι «κλεί-
νουν οριστικά όλες οι πολεοδομι-
κές εκκρεμότητας της Δημοτικής Ενότητας Βάρης»

Νέα συμφωνία 
Νέα ισχυρή εντολή

Επιβλητική συγκέντρωση νίκης από τον Γρηγόρη  Κωνσταντέλλο  
«Στις εκλογές κρίνεται η βελτίωση ή η οπισθοχώρηση της πόλης»
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     Οι προτεραιότητες της νέας θητείας
Ορίζοντας τις συντεταγμένες του δημοτικού προγράμματος της επόμενης 
πενταετίας, ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος δεσμεύτηκε διπλά: «Θα συνεχί-
σουμε με αμείωτη ένταση το έργο δημιουργίας νέων υποδομών και ανα-
βάθμισης των υφιστάμενων, με στόχο τη βελτίωση της καθημερινότητας 
του πολίτη. Παράλληλα, όμως, έχουμε χρέος να συνεχίσουμε να προστα-
τεύουμε την πόλη από τη ραγδαία ανάπτυξη του παραλιακού μετώπου και 
να διασφαλίσουμε τη διατήρηση του μοναδικού οικιστικού χαρακτήρα που 
απολαμβάνουμε σήμερα. Μια πόλη που όχι μόνο θα πηγαίνει ακόμη πιο 
ψηλά. Αλλά θα μπορεί να πηγαίνει όλο και πιο ψηλά, με αρχή την επόμενη 
πενταετία».

Εν συνεχεία, ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στους εναπομείναντες ελεύθερους 
χώρους ως «το πιο πολύτιμο αγαθό στην πόλη μας». Και συνέχισε: «Ελάχι-
στοι έχουν μείνει, ειδικά μέσα στον αστικό ιστό. Ο στόχος μας είναι αυτοί οι 
χώροι να μην καταλήξουν σε επενδυτές, αλλά να περάσουν στον Δήμο μας 
και να γίνουν χώροι κοινής ωφελείας. Χωρίς, όμως να επιβαρύνουν τους 
δημότες. Και σε αυτούς τους χώρους να χωροθετήσουμε αυτά που λείπουν 
σήμερα από την πόλη μας».

Το τριπλό μεγάλο στοίχημα της επόμενης περιόδου είναι αυτές οι κοινωφε-
λείς υποδομές που λείπουν και θα σηματοδοτήσουν την άνοδο του Δήμου 
Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης σε ένα νέο επίπεδο. «Στον κόμβο των λεω-
φόρων Βουλιαγμένης, Κωνσταντίνου Καραμανλή και Ευελπίδων, το γνω-
στό σε όλους τρίγωνο, σχεδιάζουμε να κατασκευάσουμε ένα υπόσκαφο 
Πολιτιστικό Κέντρο που θα αποτελέσει τοπόσημο για την ευρύτερη περι-
οχή», είπε ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος συμπληρώνοντας: «Στον ίδιο χώρο 
σχεδιάζουμε και το νέο Διοικητήριο της πόλης, αντάξιο των υπηρεσιών 
που αναπτύσσουμε για τους δημότες μας». Η δεύτερη μεγάλη υποδομή 
τοποθετείται στην εκτός σχεδίου έκταση, δίπλα από το 2ο Γυμνάσιο και 
Λύκειο Βούλας: Εκεί «θα δημιουργήσουμε ένα σύγχρονο αθλητικό κέντρο 
ευρωπαϊκών προδιαγραφών, ένα sport complex, που θα φιλοξενεί πολλά 
αθλήματα και θα καλύψει τις ανάγκες των νέων της περιοχής μας». Και το 
τρίτο σχέδιο εντοπίζεται έξω από τον αστικό ιστό της πόλης, σε έκταση της 
Σχολής Ευελπίδων. Εκεί «έχουμε εξασφαλίσει χώρο 32 στρεμμάτων ιδανι-
κό για τη δημιουργία ενός Green Farm, όπου θα συγκεντρωθούν όλες οι 
λειτουργίες της Διεύθυνσης Καθαριότητας». Συνοψίζοντας, «αυτά τα τρία 
σχέδια, μαζί με την επίλυση των πολεοδομικών ζητημάτων συμβολίζουν 
τις πιο δυναμικές προκλήσεις για την πόλη μας τα επόμενα 50 χρόνια και 
έρχονται να συμπληρώσουν τις δημοτικές πολιτικές που με συνέπεια εφαρ-
μόζουμε», είπε ο Δήμαρχος καταχειροκροτούμενος. 

Ψήφος εμπιστοσύνης
Μιλώντας ευθέως προς το πολυπληθές ακροατήριο τόσο στην αίθουσα του 
Divani όσο και στους εκατοντάδες θεατές της ηλεκτρονικής αναμετάδοσης, 
ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος ανέλυσε το διακύβευμα των δημοτικών εκλο-
γών της 8ης Οκτωβρίου, το οποίο περιγράφηκε ως ιδιαίτερα κρίσιμο: «Σε 
αυτές τις εκλογές κρίνεται η βελτίωση ή η οπισθοχώρηση της δικής μας 
ζωής, της ζωής στο δήμο μας» είπε, κάνοντας μία σαφή αναφορά για τα 
ανταγωνιστικά δημοτικά σχέδια τα οποία όπως σημείωσε ταυτίζονται με 
κάτι που «επιχειρεί να πληγώσει και να διασπάσει την τοπική μας κοινω-
νία». Κάλεσε τους δημότες «να δώσετε με τη συμμετοχή σας την απάντηση 
σε όσους και όσες πολιτεύονται με ψέματα και με προγράμματα 4 σελίδων, 
των οποίων το 70% του περιεχομένου έχει ήδη ολοκληρωθεί, το 20% είναι 
σε εξέλιξη  και το υπόλοιπο 10% δεν μπορεί να γίνει». Όμως έδωσε έμφαση 
στο αισιόδοξο σχέδιο της επόμενης ημέρας ζητώντας «ψήφο εμπιστοσύ-
νης»: «Σας ζητώ να συνεχίσουμε αδιάλειπτα την προσπάθεια να διαμορ-
φώσουμε τους όρους και τις προϋποθέσεις της ζωής μας στην πόλη μας», 
επικαλούμενος «τη δύναμη των πεπραγμένων μας, τη δύναμη του έργου, τη 
δύναμη της γνώσης, αλλά πάνω από όλα τη δύναμη της πίστης». Στο σημείο 
αυτό η αίθουσα σείστηκε από χειροκροτήματα. 

H εκδήλωση έκλεισε με μια αναλυτική ονομαστική παρουσίαση καθενός 
από τους 158 υποψηφίους δημοτικούς και τοπικούς συμβούλους.
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Τις πάντα φιλόξενες στη μυθοπλασία στήλες της Εβδόμης 
βρήκε αυτή τη φορά η κινδυνολογία περί «εργοστασίου 
σκουπιδιών στη Βάρη». Είναι ένα πραγματικά χαρακτη-
ριστικό μύθευμα που δείχνει την πλήρη ασχετοσύνη ως 
προς τη σημερινή πραγματικότητα των ανθρώπων που 
επιθυμούν να αναλάβουν δημοτικά αξιώματα. Από την 
έναρξη ύπαρξης του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμέ-
νης το 2011 μέχρι και σήμερα, η Υπηρεσία Καθαριότη-
τας εδρεύει στη Βάρη, εντός του οικιστικού ιστού. Εκεί, 
δίπλα στο Κοιμητήριο, σταθμεύουν τα οχήματα, από εκεί 
ξεκινούν τα απορριμματοφόρα τα καθημερινά τους δρο-
μολόγια. Ταυτόχρονα σήμερα, υφίσταται αδειοδοτημέ-
νος σταθμός μεταφόρτωσης απορριμμάτων πάνω από 
το Πανόραμα και κοντά στο Κοιμητήριο της Βούλας. Οι 
εγκαταστάσεις αυτές, απολύτως απαραίτητες για τη λει-
τουργία του Δήμου, περνούν προφανώς απαρατήρητες 
στην καθημερινότητα της πόλης, όπως άλλωστε αποδει-

κνύει η πλήρης άγνοια για αυτές από την αρθρογράφο 
που δηλώνει ευαισθητοποιημένη στα θέματα της ποι-
ότητας ζωής. Ωστόσο στη δημοτική αρχή θεωρούν ότι 
οι λειτουργίες αυτές θα πρέπει να μεταφερθούν σε άλλο 
χώρο, έξω από τον οικιστικό ιστό. 

Επειδή η αδειοδότηση τέτοιων λειτουργιών είναι ιδιαί-
τερα δύσκολη, η διοίκηση Κωνσταντέλλου χρειάστηκε 
να προχωρήσει σε συμφωνίες με την κυβέρνηση το 2017 
ώστε να βρεθεί κατάλληλος χώρος, που ανήκει σήμερα 
στο Ταμείο Εθνικής Άμυνας και δεν είναι προσιτός ούτε 
ορατός από το οδικό δίκτυο, στα σύνορα με το Κορωπί, 
πολύ μακριά από οποιαδήποτε σπίτια ή επιχειρήσεις. 
Εκεί λοιπόν σχεδιάζεται να μεταφερθούν το αμαξοστά-
σιο του Δήμου, τα συνεργεία και οι συνοδές λειτουργίες 
και να γίνει υπόσκαφος σταθμός μεταφόρτωσης. Κάθε 
συνέργεια με άλλους δήμους έχει αποκλειστεί κατηγο-
ρηματικά εξ αρχής, ενώ καμία «καύση» ή επεξεργασία 

αποβλήτων δεν επιτρέπεται να γίνει, πλην του πεδίου 
κομποστοποίησης το οποίο σήμερα ο Δήμος μισθώνει 
από ιδιωτική εταιρεία. 

Η εγγύτητα των εκλογών ωθεί μάλλον τους υποψηφίους 
να γράφουν τερατολογίες, όπως ότι «ο θόρυβος, οι οσμές 
και οι εικόνες της στρατιάς απορριμματοφόρων θα εντα-
χθούν πλέον στην ζωή των κατοίκων» (αλήθεια, σήμερα 
δεν βλέπει τα απορριμματοφόρα;) και ότι «η υγειονομική 
βόμβα θα σκάσει και θα γεμίσουμε ασθένειες και τρωκτι-
κά» (τρόμος στο Γκόθαμ Σίτι). Θα προτιμούσαμε πάντως 
να διαβάζαμε μια νέα πρόταση διαχείρισης απορριμμά-
των, κάποιο εναλλακτικό μοντέλο ίσως που διάβασαν 
κάπου ή είδαν σε μια πόλη του εξωτερικού, ενόψει του 
κλεισίματος της χωματερής στη Φυλή. Οι κινδυνολογικές 
κορώνες δεν χαρίζουν το βραβείο του ευαισθητοποιη-
μένου, όπως ίσως πιστεύουν, αλλά το χρυσό βατόμουρο 
της ασχετοσύνης. 

Σε απανωτές γκάφες με θύμα την αλήθεια για το κόστος 
των δημοτικών έργων έπεσε υπερδραστήριος στο δια-
δίκτυο υποψήφιος της αντιπολίτευσης, φανερώνοντας 
όχι μόνο άγνοια αλλά και άρνηση να παραδεχτεί το 
λάθος του. Έγραψε γεμάτος έπαρση ότι μία μόνο παι-
δική χαρά, στην πλατεία 25ης Μαρτίου του Πανοράμα-
τος, κόστισε 340.000 ευρώ, κατηγορώντας τη δημοτική 
αρχή για υπερκοστολογήσεις που υποτίθεται ότι η δική 
του παράταξη θα περιορίσει. Ενημερωμένοι δημότες 
του υπέδειξαν το λάθος του, ότι δηλαδή σε μία ενιαία 

εργολαβία είχαν ενταχθεί συνολικά 6 παιδικές χαρές 
για ανακατασκευή και πιστοποίηση (και μάλιστα με 
επιχορήγηση από το πρόγραμμα «Φιλόδημος») επομέ-
νως ήταν άκυρο το επιχείρημα του αυξημένου κόστους. 
Στην πραγματικότητα, αυτή η μικρή παιδική χαρά 
κόστισε μόλις 46.000 ευρώ. 

Αντί να σβήσει την ανάρτηση σεμνά και αθόρυβα, έψαξε 
με τη μεγάλη προχειρότητα που τον χαρακτηρίζει να 
βρει μόνος του το κόστος της πλατείας. Βρήκε λοιπόν 

σε κάποια γωνιά της «Διαύγειας» το κόστος των 870.000 
ευρώ για την πλατεία 25ης Μαρτίου και θεώρησε ότι 
πέτυχε «λαβράκι», αγνοώντας ότι η δεύτερη αυτή πλα-
τεία βρίσκεται στη Βάρη και όχι στο Πανόραμα Βούλας. 
Διόρθωσε λοιπόν την αρχική ανάρτησή του απλώς ανε-
βάζοντας το ποσό σε 870.000 ευρώ και συνεχίζοντας 
να καταγγέλλει την υπερκοστολόγηση, αδιαφορώντας 
πλήρως για την αλήθεια. Αυτή είναι η προσωπικότητα 
ανθρώπων που διεκδικούν είσοδο στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο... 

Βάρη 
Η Υπηρεσία Καθαριότητας θα φύγει από τον αστικό ιστό

Επιμονή στο ψεύδος 
Όχι, δεν κόστισε 870.000 μία παιδική χαρά

Δήμος 3Β 
Γραφείο Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων υπάρχει από το 2007
Διαβάζει κανείς τις εξαγγελίες μιας δημοτικής παράταξης και αισθάνεται ότι ζει 
αλλού. «Δεσμεύεται» λέει η υποψήφια δήμαρχος ότι θα προχωρήσει σε «ίδρυση» 
γραφείου ευρωπαϊκών προγραμμάτων. Αρκετοί θα κατάλαβαν ότι κάτι τέτοιο 
δεν υφίσταται σήμερα. Δεν θα χρειαστεί πάντως να εκλεγεί κάποιος για να γίνει 
πράξη η «υπόσχεση» αυτή, αφού τέτοιο γραφείο λειτουργεί στον Δήμο εξ αρχής, 
από το 2011, αφού πρώτα το είχε ιδρύσει το 2007 στον πρώην Δήμο Βούλας ο 
τότε αντιδήμαρχος Γρηγόρης Κωνσταντέλλος. Μια απλή ματιά στην ιστοσελίδα 
του Δήμου θα αρκούσε άλλωστε για να δει όποιος πραγματικά ενδιαφέρεται να 
μάθει τι ισχύει στην πόλη του ότι υπάρχει σήμερα εντεταλμένος σύμβουλος επι-
φορτισμένος να προΐσταται πολιτικά της συγκεκριμένης υπηρεσίας, η οποία και 
γραφείο και έναν αφοσιωμένο υπάλληλο διαθέτει. Αν θέλει η υποψήφια Δήμαρ-
χος να διασταυρώσει τα παραπάνω δεν έχει παρά να καλέσει στο τηλέφωνο 213 
2020053. Τον Μάρτιο του 2022 μάλιστα το Δημοτικό Συμβούλιο ψήφισε έναν νέο 
Οργανισμό Εσωτερικής Υπηρεσίας, όπου οι σχετικές αρμοδιότητες παρακολού-

θησης ευρωπαϊκών προγραμμάτων πέρασαν στο νέο Τμήμα Επιχειρησιακού Προ-
γραμματισμού. 

Εντωμεταξύ η ιστοσελίδα του Δήμου, μας ενημερώνει για μια μεγάλη λίστα προ-
γραμμάτων με ευρωπαϊκή χρηματοδότηση, στα οποία ήδη συμμετέχει ο Δήμος 
Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. Καλό θα ήταν να τα δουν στον νεοπαγή συνδυασμό: 
Τα πιο πρόσφατα από αυτά είναι η «Βελτίωση Οδικής Ασφάλειας», η «Προμή-
θεια εξοπλισμού για την βελτίωση της ενεργειακής αποδοτικότητας δημοτικών 
κτιρίων», το «INPERSO»  (Βιομηχανοποιημένη και Εξατομικευμένη Ανακαίνιση 
για Βιώσιμες Κοινωνίες), το LADESE (τοπικά σχέδια δράσης για την κοινωνική 
οικονομία με τη χρήση της μεθοδολογίας του σχεδιασμού υπηρεσιών), το AI4Gov 
(αξιόπιστη τεχνητή νοημοσύνη για διάφανη δημόσια διακυβέρνηση που προάγει 
τις δημοκρατικές αξίες), το Sat4Edu (δωρεάν δορυφορικό Internet) και το C-Track 
50 (Βάζοντας τις περιφέρειες σε τροχιά ουδετερότητας του άνθρακα έως το 2050).
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Τη μικρή πλατεία στα σύνορα της Βούλας με τη Γλυφά-
δα, απέναντι από το ΠΙΚΠΑ, επέλεξαν οι πολυάριθμοι 
φίλοι της εδαφοσφαίρισης στον Δήμο Βάρης Βούλας 
Βουλιαγμένης ως ιδανικό μέρος ώστε ο Δήμος να δια-
μορφώσει 10 νέα μικρά γήπεδα για το άθλημά τους. 
Η δημοτική αρχή συμφώνησε να ανακατασκευάσει το 
μέρος της πλατείας που ανήκει στον Δήμο Βάρης Βού-
λας Βουλιαγμένης, καθώς «η φιλοξενία της συγκεκρι-
μένης αθλητικής δραστηριότητας στον συγκεκριμένο 
χώρο θα τον αναβαθμίσει και θα τον εντάξει στη λει-
τουργία της πόλης μας», όπως εισηγήθηκε ο Γρηγό-
ρης Κωνσταντέλλος στο Δημοτικό Συμβούλιο της 4ης 
Σεπτεμβρίου, προτού λάβει την ομόφωνη έγκριση του 
σώματος. Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και μίλησε ο 
πρόεδρος του Αθλητικού Συλλόγου Εδαφοσφαίρισης 
Βούλας, Γιώργος Πιερράκος, που ανέπτυξε το όραμά 
του για ανάπτυξη του αθλήματος τα επόμενα χρόνια, 
ένα γεγονός που μπορεί να καταστήσει το συγκεκριμένο 
σημείο έναν δημοφιλή πόλο.

Με ανακοίνωσή του προς τα μέλη τους Συλλόγου και 
τους φίλους του αθλήματος, ο Γιώργος Πιερράκος τόνι-

σε: «Ο κύβος ερρίφθη! Μετά την προ καιρού πρώτη 
κατασκευή χώρου άθλησης της εδαφοσφαίρισης 
(petanque) στο πάρκο Σοφοκλή Βενιζέλου στην Βούλα 
από τον Δήμο μας, η δεύτερη προσπάθεια 18 περίπου 
μηνών για ανεύρεση νέου χώρου (λόγω αύξησης της 
προσέλευσης των ενδιαφερομένων) και έγκριση από το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγ-
μένης για δημιουργία 10 (έως 14) ακόμη γηπέδων στο 
πάρκο Κρήτης της Δημοτικής Ενότητας Βούλας, στέφθη-
κε με επιτυχία και μάλιστα ομόφωνα.

Η προσπάθεια βέβαια θα στεφθεί με απόλυτη επιτυχία 
όταν υλοποιηθεί η απόφαση και ολοκληρωθεί το έργο 
το δυνατόν συντομότερο, ώστε να μπορούν να προπο-
νούνται οι αθλητές των υφιστάμενων Συλλόγων (Βού-
λας και Βουλιαγμένης) και ελπίζουμε σύντομα των μελ-
λοντικών Συλλόγων του Δήμου μας. Στους παραπάνω θα 
παραχωρούνται ετησίως για χρήση και θα δύνανται να 
πραγματοποιηθούν τα προγραμματισμένα τουρνουά, 
πανελλήνια, πανευρωπαϊκά πρωταθλήματα και διασυλ-
λογικά κύπελλα Ελλάδος, υπό την αιγίδα βεβαίως του 
Δήμου και της Ελληνικής Ομοσπονδίας Εδαφοσφαίρι-

σης (ΕΟΕΔ). Οφείλουμε να ευχαριστήσουμε δημόσια και 
από καρδιάς

τον Δήμαρχο Γρηγόρη Κωνσταντέλλο για τη συνεργασία 
όλο το διάστημα αυτό για το συγκεκριμένο σχέδιο, τον 
Αντιδήμαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών Δημήτρη Γεωργιά-
κο για τη σημαντική συνεργασία μας στην ανεύρεση 
χώρου, τον σχεδιασμό υλοποίησης του έργου, σύσσω-
μο το Δημοτικό Συμβούλιο που ομόφωνα ενέκρινε το 
σχέδιό μας αλλά και όσους συμμετείχαν για να φτάσου-
με ως εδώ. Ευελπιστούμε, όπως προανέφερα, να δούμε 
σύντομα την τελική φάση της ολοκλήρωσης του έργου». 

Δημοτικό Συμβούλιο 
Νέο «σπίτι» του πετάνκ η πλατεία Κρήτης

Υποψήφια
Σύµβουλος
∆.Κ. Βούλας
Επιχειρηµατίας

Λαµπροπούλου Μυρτώ
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Δημοτικές
επενδύσεις 
που ...ανθίζουν

Υπηρεσία Πρασίνου   

Αν οι υποδομές της πόλης καθορίζουν το «ζην» μιας πόλης, δηλαδή την ασφάλεια και 
τη λειτουργικότητα της καθημερινότητας των πολιτών, το πράσινο και οι φυτεύσεις 
αντιπροσωπεύουν το «ευ ζην», με άλλα λόγια την ποιότητα του δημόσιου χώρου, 
την αισθητική και τη χαμένη επαφή των αστικών κέντρων με το φυσικό τοπίο. Σε 
ένα προικισμένο από τη φύση Δήμο, όπως αυτός της Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, 
αναμενόμενο είναι οι επενδύσεις στο πράσινο, στα δέντρα και τις φυτεύσεις, να κατα-
ναλώνουν σημαντικούς πόρους οικονομικούς και ανθρώπινους. Η διοίκηση Κωνστα-
ντέλλου από το 2014 έθεσε σε νέες βάσεις την Υπηρεσία Πρασίνου, εκτοξεύοντας την 
παραγωγικότητά της σε φυτεύσεις, ενώ παράλληλα δεν άφησε αναξιοποίητο κανέναν 
διαθέσιμο πόρο, με αποτέλεσμα να λάβει χώρα ένα πρωτοφανές σε έκταση για τα 
δεδομένα του Δήμου πρόγραμμα φυτεύσεων νέων δέντρων, θάμνων και λουλουδιών 
σε κοινόχρηστους χώρους. 

Δημοτικό Φυτώριο 
Η κεντρικότερη καινοτομία της διοίκησης Κωνσταντέλλου από το 2014 που ανέλαβε 
τον Δήμο ήταν η σύσταση του Δημοτικού Φυτωρίου. Ένας ανοιχτός δημοτικός χώρος 
στη Βουλιαγμένη όπου παλαιότερα εναπέθεταν απλώς προσωρινά τα αγορασμένα 
έτοιμα φυτά προς φύτευση, μετατράπηκε βαθμιαία, με εργασία των δημοτικών υπαλ-
λήλων σε ένα πρώτης τάξης φυτώριο με θερμοκήπια. Η επιλογή ήταν η εξής: Αντί 

η υπηρεσία να αγοράζει έτοιμα λουλούδια, να προμηθεύεται τα πολύ φθηνότερα 
σπορόφυτα που μπορούν να αναπτύσσονται στην εγκατάσταση του φυτωρίου. Οι 
διαφορές στο κόστος είναι τεράστιες. Ένα έτοιμο κυκλάμινο κόστιζε στον Δήμο προ 
του 2014 από 3 ως 5 ευρώ, ενώ η αγορά του σπορόφυτου κατεβάζει το κόστος στα 0,7 
ευρώ. Και οι ποσότητες είναι δυσθεώρητες: Κάθε χρόνο η Υπηρεσία Πρασίνου μεγα-
λώνει και φυτεύει 25.000 περίπου ανοιξιάτικα φυτά και άλλα 20.000 φθινοπωρινά. Με 
άλλα λόγια, μπορεί ταυτόχρονα η δαπάνη να κατεβαίνει και η ποσότητα των φυτών 
να αυξάνεται. Επιπλέον, στο Δημοτικό Φυτώριο παράγονται δέντρα από τα κλαδέματα 
και τα μοσχεύματα αλλά και αρωματικοί θάμνοι που φυτεύονται στις πλατείες και 
τους υπόλοιπους κοινόχρηστους χώρους. Οι γεωπόνοι του Δημοτικού Φυτωρίου 
είναι ιδιαίτερα περήφανοι για τις μποχίνιες που έχουν αναπτύξει, ένα εντυπωσιακό 
μικρό δέντρο με πανέμορφα ροζ άνθη, το οποίο ευδοκιμεί άριστα στην περιοχή. 

Αιωνόβιες ελιές
Μια πολύ ιδιαίτερη πρωτοβουλία της τρέχουσας δημοτικής θητείας ήταν η συνερ-
γασία του Δήμου με την ΕΡΓΟΣΕ η οποία διέσωσε ένα σημαντικό φυτικό κεφάλαιο 
της χώρας, ομορφαίνοντας παράλληλα το δημόσιο χώρο με πραγματικά μοναδικά 
δέντρα. Ένας μεγάλος και ιστορικός ελαιώνας στην Αιγιαλεία του νομού Αχαΐας, στην 
περιοχή του Ψαθόπυργου, βρέθηκε σε έκταση που απαλλοτρίωσε η ΕΡΓΟΣΕ προκει-
μένου να περάσει η νέα σιδηροδρομική γραμμή της Πελοποννήσου. Για πρώτη φορά 
ένας δημόσιος φορέας αποφάσισε να διασώσει τα υπεραιωνόβια ελαιόδεντρα που σε 
άλλη περίπτωση θα κατέληγαν κομμένα σε κάποιο τζάκι. Ο Δήμος Βάρης Βούλας Βου-
λιαγμένης άδραξε την ευκαιρία και διεκδίκησε πολλές από αυτές τις σπάνιες ελιές, 
μεταφυτεύοντάς τις σε διάφορα σημεία. Οι πρώτες ελιές μπήκαν στην πλατεία Νυμ-
φών στη Βουλιαγμένη, ενώ ανάλογα αιωνόβια δέντρα έχουν φυτευτεί στην πλατεία 
Ηρώων επί της Βασ. Παύλου στη Βούλα, στην πλατεία Αποστολάτου στο Πανόραμα, 
στην είσοδο της Βούλας μπροστά από το ΠΙΚΠΑ, στη συμβολή της Αγίου Ιωάννου 
με τη λεωφόρο Βουλιαγμένης και στη συμβολή της παραλιακής με τη λεωφόρο Βου-
λιαγμένης. Σε άλλες περιπτώσεις (όπως στον Δήμο Αθηναίων) η συγκεκριμένη πρωτο-
βουλία είχε μικρή απόδοση, καθώς μόλις ένα στα δέκα αιωνόβια ελαιόδεντρα τελικά 
επιβίωνε από τη μεταφύτευση. Μέχρι σήμερα οι 7 υπεραιωνόβιες ελιές στον Δήμο 
Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης έχουν «πιάσει» στο σύνολό τους, δίνοντας μια πολύ 

Το τελευταίο επίτευγμα της Υπηρεσίας Πρασίνου είναι η παράλληλη πράσινη λεωφόρος στη Βασιλέως Παύλου, από το Ασκληπιείο ως τον Άγιο Ιωάννη, μια φαρδιά λωρίδα 
νέων φυτεύσεων δέντρων, θάμνων και λουλουδιών με παγκάκια και όργανα γυμναστικής που ομορφαίνει την καρδιά της Βούλας
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ιδιαίτερη αύρα στο δημόσιο χώρο.

Τεχνολογία αιχμής
Ακόμη και στον τομέα του πρασίνου, οι τεχνολογικές καινοτομίες βρήκαν γόνιμο 
έδαφος να αποδώσουν στον Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης ο οποίος υιοθέτησε 
τα πλέον σύγχρονα συστήματα άρδευσης και απομακρυσμένου ελέγχου. Η υπόγεια 
άρδευση που υιοθετήθηκε στις μεγάλες επιφάνειες πρασίνου, όπου κυρίως υπάρχει 
χλοοτάπητας (στην πλατεία Νυμφών της Βουλιαγμένης, στις νησίδες της παραλια-
κής λεωφόρου, στο πάρκο Εθνικής Αντίστασης και στο πάρκο του Αγίου Ιωάννη στη 
Βούλα) εξασφάλισε τη συντήρηση του πρασίνου με οικονομία στο νερό, αποφυγή 
διαρροών λόγω βανδαλισμών ή άλλων ατυχημάτων, καλύτερη εκμετάλλευση του 
νερού στο ριζικό σύστημα και μια σειρά από επιπλέον ωφέλειες σε σχέση με την 
παραδοσιακή άρδευση με υπέργεια συστήματα. 
Ταυτόχρονα εφαρμόζεται πλέον σε πολλά σημεία τηλε-έλεγχος του ποτίσματος. Τα 
νέα αυτά συστήματα που διαθέτουν αισθητήρες, κεραίες και ηλεκτρονικές βάνες, 
που ειδοποιούν ένα κεντρικό σύστημα για τυχόν διαρροές σε πραγματικό χρόνο, 
επιτρέποντας την άμεση επέμβαση και την αποφυγή σπατάλης νερού. Η δε άρδευση 
ρυθμίζεται πολύ ευκολότερα ανάλογα με την εποχή, αυξάνοντας την απόδοση. 

Μια νέα φιλοσοφία
Η αύξηση των διαθέσιμων πόρων και η εισαγωγή νέων τεχνολογιών είναι μια ανα-
γκαία αλλά όχι και ικανή συνθήκη για να μετουσιώσουν ένα όραμα για μια πράσινη 
πόλη σε πραγματικότητα. Εκτός από χρήματα, απαιτείται και τεχνογνωσία αλλά και 
ένας στρατηγικός σχεδιασμός. «Η χρήση της κάθε πλατείας και των κοινόχρηστων 
χώρων είναι συνδεδεμένη άμεσα με τον σχεδιασμό του», τονίζει στον «Δημοσιογρά-
φο» η προϊσταμένη του τμήματος Πρασίνου, Ανέττα Ρούσσου. Εξηγώντας τη φιλο-
σοφία που προηγείται της επιλογής των φυτών και του σχεδιασμού των φυτεύσεων 
σημειώνει ότι απορρίφθηκε η παραδοσιακή επιλογή να περικλείονται οι πλατείες 

με μπορντούρες θάμνων και αντιθέτως ανοίχθηκαν οι κοινόχρηστοι χώροι στη θέα, 
ενοποιώντας τις πλατείες με τον αστικό ιστό. «Επιζητάμε να αυξηθεί η επισκεψιμότη-
τα στους χώρους επέμβασης και να βελτιωθούν οι συνθήκες χρήσης και παραμονής 
στις πλατείες. Για το σκοπό αυτό προβλέψαμε χώρους στάσης και ανάπαυσης αλλά 
και τη βελτίωση της προσπελασιμότητας. Βασική αρχή του σχεδιασμού μας αποτελεί 
η αξιοποίηση των διαδρομών που έχουν δημιουργήσει στο πέρασμα του χρόνου οι 
επισκέπτες, κινούμενοι στους χώρους αυτούς. Ακολουθώντας την απλότητα αυτής 
της φυσικής κίνησης και διευρύνοντας τα ήδη χαραγμένα μονοπάτια, επιτυγχάνεται 
η δημιουργία μιας αίσθησης οικειότητας», αναλύει η Ανέττα Ρούσσου. 
Για την υποστήριξη του οράματος αυτού συγκεντρώθηκαν βέβαια και οι ανάλογοι 
πόροι. Οι υπηρεσίες του Δήμου συντονίστηκαν στην κατάθεση ολοκληρωμένων προ-
τάσεων και απέσπασαν πόρους εκατομμυρίων ευρώ από το πρόγραμμα «Αντώνης 
Τρίτσης» και από το Πράσινο Ταμείο για αναπλάσεις και διαμορφώσεις των κοινό-
χρηστων χώρων. Από το δημοτικό ταμείο άλλωστε περίπου 500.000 ευρώ τον χρόνο 
εκταμιεύονται αποκλειστικά για το πράσινο. 

“Στόχος είναι να αυξηθεί η 
επισκεψιμότητα και να βελτιωθούν 
οι συνθήκες παραμονής  
στις πλατείες του Δήμου
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Με απόλυτη επιτυχία και μεγάλη συμμετοχή του 
κόσμου ολοκληρώθηκε το Μικρασιατικό Φεστιβάλ «Η 
Μικρασία της καρδιάς μας» το τριήμερο 15-17 Σεπτεμ-
βρίου στη Βούλα. Ο Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμέ-
νης, για 8η συνεχόμενη χρονιά διατήρησε άσβεστη την 
ιστορική μνήμη διοργανώνοντας μια σειρά ξεχωριστών 
εκδηλώσεων. Ένας θεσμός μνήμης για τις προσφυγικές 
οικογένειες που πρωτοκατοίκησαν στη Βούλα τη δεκα-
ετία του 1920 και οι οποίες δημιούργησαν μια δυναμική 
κοινότητα και διακρίθηκαν σε όλες τις δραστηριότητες 
της κοινωνικής ζωής της περιοχής. 

Το πολιτιστικό φεστιβάλ παρουσίασε και φέτος σύγχρο-
να έργα πολιτισμού με σημείο αναφοράς την Σμύρνη 
και τον μικρασιατική κουλτούρα, προβολή ντοκιμαντέρ, 

θεατρικές παραστάσεις και μια μεγάλη συναυλία αφιε-
ρωμένη στη μνήμη της Μικρασιατικής Καταστροφής. 
Η ομιλία του συγγραφέα και γεωστρατηγικού αναλυ-
τή Σάββα Καλεντερίδη με θέμα «Από τη συνθήκη των 
Σεβρών στη συνθήκη της Λωζάνης» καθήλωσε το κοινό. 
Το θερμό χειροκρότημα απέσπασαν και οι πρωταγωνι-
στές των θεατρικών και μουσικοθεατρικών παραστά-
σεων ενώ η κορυφαία στιγμή του Φεστιβάλ ήταν η 
συναυλία της Ελένης Βιτάλη και Κώστα Τριανταφυλλίδη 
οι οποίοι για περισσότερες από δύο ώρες με τα τραγού-
δια τους, ταξίδεψαν σε δρόμους νοσταλγικούς γεμάτους 
όνειρα και νότες τους θεατές. 

Ο Δήμαρχος Γρηγόρης Κωνσταντέλλος στην ομιλία του 
τόνισε μεταξύ άλλων: «Οι μοίρες των λαών συνδέονται 

πολλές φορές με τραγικό τρόπο και η ανθρωπότητα 
κατά καιρούς έχει βιώσει πολέμους, όλεθρο, γενοκτο-
νίες που βρίσκονται στη σκιώδη πλευρά της Ιστορίας, 
υποκινούμενες συχνά από διχασμό, όπως αυτές οι σελί-
δες που γράφτηκαν στη Σμύρνη. Τα λάθη που έφερε ο 
διχασμός πλήρωσε ακριβά η γη της Ιωνίας. Στον αντί-
ποδα στη φωτεινή πλευρά της Ιστορίας βρίσκονται 
άνθρωποι όπως η Σάρα Κόρνινγκ που μας δείχνουν ότι 
τους λαούς δεν τους χωρίζει ούτε η καταγωγή, ούτε η 
γλώσσα, αλλά τους ενώνει η ανθρωπιά, η αλληλεγγύη 
και η ανιδιοτελής ολόψυχη προσφορά. Εμείς οφείλου-
με να αναδεικνύουμε αυτά τα φωτεινά παραδείγματα, 
όχι για να αφηγηθούμε το παρελθόν αλλά για να μην το 
ξαναζήσουμε». 

Μικρασιατικό Φεστιβάλ Βούλας 
Ζωντάνεψαν οι μνήμες της Μικρασιατικής Καταστροφής
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∆ηµοτική Σύµβουλος
π. Αντιπρόεδρος ∆ηµοτικού
Συµβουλίου
π. Αντιδήµαρχος Κοινωνικής 
Πολιτικής, Παιδείας, Αθλητισµού
και Πολιτισµού

6985 848888
mariahovrisina@gmail.com

Σας ευχαριστώ για
την αγάπη και τη 
στήριξή σας! Είµαι 
πάντα δίπλα σας µε 
σεβασµό και εκτίµηση!

ΣΙΝΑ ΧΟΒΡΗ ΜΑΡΙΑ
Υποψήφια ∆ηµοτική Σύµβουλος

∆ήµου Βάρης-Βούλας-Βουλιαγµένης

‘‘

ΚΑΡΤΑΛΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ
Υποψήφια ∆ηµοτική Σύµβουλος
Φυσικός, Μaster στη ∆ιοίκηση Επιχειρήσεων (ΜΒΑ), Εσωτερική 
Ελέγκτρια, τ. Αναπ. ∆ιευθύντρια Εσωτερικού Ελέγχου Attica Bank

Θέλεις βελτίωση του ∆ήµου
και ανανέωση;
Βάλε  +  στο ψηφοδέλτιο 
µετά από αξιολόγηση των 
υποψηφίων

Τίµησε µε, µε την 
ψήφο σου, αν θέλεις 
µια δηµοτική σύµβουλο:
• ασχολούµενη µε το ∆ήµο 
   αποκλειστικά και 
   καθηµερινά, όχι µόνο 
   στα ∆ηµοτικά Συµβούλια 
• µε άµεση ανταπόκριση 
   στο κάλεσµά σου και 
   ανθρώπινη επαφή
   µαζί σου 

Προτομές των δύο αδικοχαμένων πυροσβεστών, 
Ανδρέα Μπόσινα και Παύλου Σκούρτη αποφάσισε να 
τοποθετήσει ο Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης στο 
μνημείο πεσόντων που βρίσκεται, προς τιμήν τους, στο 
σημείο που έχασαν τη ζωή τους στο Πανόραμα αναγνω-
ρίζοντας με τον τρόπο αυτό τη θυσία τους στο βωμό 
του καθήκοντος. Το μεσημέρι της 15ης Ιουλίου του 1999, 
στο Πανόραμα της Βούλας και συγκεκριμένα στην περι-
οχή «Κρεμασμένος Λαγός» κοντά στο κοιμητήριο της 
Βούλας, έχασαν τη ζωή τους οι δύο πυροσβέστες κατά 
την ώρα της κατάσβεσης. Συγκεκριμένα, στην προσπά-
θειά τους να προσεγγίσουν πυρκαγιά που βρισκόταν σε 
εξέλιξη στην περιοχή της Βάρης ύστερα από κλήση που 
έλαβαν, το όχημά τους, ξέφυγε από την πορεία του και 
έπεσε σε γκρεμό βάθους 30 μέτρων. Από τα συντρίμμια 
του πυροσβεστικού οχήματος ανασύρθηκαν νεκροί ο 
οδηγός Ανδρέας Μπόσινας, 27 χρόνων και το μέλος του 
πληρώματος Παύλος Σκούρτης, 29 ετών. 

Αρχικά θεωρήθηκε υπαίτιος του δυστυχήματος ο 
νεκρός οδηγός Ανδρέας Μπόσινας. Σύμφωνα, όμως, με 
σχετική πραγματογνωμοσύνη του ΤΕΕ, το δυστύχημα 
οφειλόταν σε μηχανική βλάβη, καθώς διαπιστώθηκαν 
σοβαρά κατασκευαστικά ελαττώματα στα οχήματα του 

ίδιου τύπου (δεν έπιαναν τα φρένα τους κ.λπ.). Η υπό-
θεση έκλεισε ύστερα από 29 μήνες με την έκθεση - κατα-
πέλτη της επιτροπής πραγματογνωμόνων. Το πόρισμα 
απέδωσε την αιτία του δυστυχήματος σε βλάβη στο 
σύστημα των φρένων και στο λάστιχο του πίσω δεξιού 
τροχού που έσκασε στην άσφαλτο, με αποτέλεσμα το 
όχημα να φύγει από τον δρόμο και να πέσει στον γκρε-
μό. «Ήταν η μεγάλη ηθική δικαίωση. Για τον γιο μου, 
τον πυροσβέστη Ανδρέα Μπόσινα που έχασε τη ζωή του 
στο καθήκον. Μια δικαίωση ενάντια σε όσους προσπά-
θησαν με χίλιους δύο τρόπους να κουκουλώσουν και να 
συγκαλύψουν την υπόθεση, σε όσους επιχείρησαν να 
ρίξουν λάσπη στον γιο μου, να του αποδώσουν ευθύνες 
προκειμένου να καλύψουν τη δική τους εγκληματική 
αμέλεια, σε όσους πρόδωσαν τον συνάδελφό τους», είχε 
αναφέρει τότε ο πατέρας του αδικοχαμένου, Παναγιώ-
της Μπόσινας στον Τύπο της εποχής. Το ένστικτο του 
πατέρα, ο οποίος ήταν και αυτός πυροσβέστης και ένα 
ανώνυμο τηλεφώνημα για το βιβλίο βλαβών του Πυρο-
σβεστικού Σταθμού όπου υπηρετούσε ο 27χρονος, άνοι-
ξαν τον δρόμο για την αλήθεια. Οι ειδικοί «ξέχασαν» να 
κοιτάξουν το βιβλίο βλαβών της υπηρεσίας, το οποίο 
όμως φρόντισε να βρει ο πατέρας. Το μοιραίο όχημα 

ήταν ένα από τα 15 που είχε παραλάβει η Πυροσβεστι-
κή Υπηρεσία και είχε μπει στην κυκλοφορία περίπου 20 
ημέρες πριν από το ατύχημα. Από τις πρώτες ημέρες 
παρουσίασε πρόβλημα στα

φρένα και στις 10 Ιουλίου (πέντε μέρες πριν το μοιραίο 
ατύχημα) υπήρχε επίσημη εγγραφή στο βιβλίο βλα-
βών. Παρόλ’ αυτά το όχημα δεν πήγε σε συνεργείο για 
επισκευή με αποτέλεσμα δύο νέα παλικάρια να βρουν 
τραγικό θάνατο. 

Δημοτικό Συμβούλιο 
Προτομές στη μνήμη των αδικοχαμένων πυροσβεστών
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Θύμα επίθεσης από ομάδα αγνώστων έπεσε το βράδυ 
της Κυριακής 10 Σεπτεμβρίου ένα 15χρονο παιδί στη 
Βούλα και συγκεκριμένα στην πλατεία Δαβάκη στην 
περιοχή του Πανοράματος. Στην επίθεση σε βάρους του 
άτυχου νεαρού συμμετείχαν συνολικά τέσσερα άτομα. 
Οι άγνωστοι που ξυλοκόπησαν τον ανήλικο περίπου 
στις 10 το βράδυ, τον τραυμάτισαν σοβαρά και χρει-
άστηκε να μεταφερθεί σε νοσοκομείο. Κατά τις πληρο-
φορίες, ο 15χρονος είχε τραυματιστεί στο μάτι από την 
επίθεση των αγνώστων. Στο πλαίσιο της προανάκρισης 
και μετά από αξιοποίηση πληροφοριών, αστυνομικοί 
αναζήτησαν και εντόπισαν τους κατηγορούμενους και 
τους οδήγησαν στο Τμήμα Ασφαλείας Βάρης Βούλας 
Βουλιαγμένης, όπου ταυτοποιήθηκαν ως δράστες της 
επίθεσης στον 15χρονο. Συγκεκριμένα σύμφωνα με 
την ανακοίνωση της ΕΛΑΣ συνελήφθησαν, στο πλαί-
σιο του αυτοφώρου, τρία άτομα ηλικίας 14 και 15 ετών 
για επικίνδυνη σωματική βλάβη, ενώ ταυτοποιήθηκε 
και αναζητείται ο τέταρτος «νταής» που επίσης είναι 
ανήλικος. Οι συλληφθέντες οδηγήθηκαν στον αρμόδιο 
εισαγγελέα.

Σύμφωνα με πληροφορίες, τα αίτια της επίθεσης στον 
15χρονο δεν ήταν για να του αφαιρέσουν χρήματα ή 
κάποιο άλλο αντικείμενο αλλά για σχολικό εκφοβισμό. 

Συγκεκριμένα, ο άτυχος νεαρός δεχόταν απειλές από 
ομάδα ατόμων στο σχολείο στο οποίο φοιτούσε, με 
αποτέλεσμα οι γονείς του αφού πρώτα ενημέρωσαν την 
διεύθυνση του σχολείου, αποφάσισαν το παιδί τους να 
αλλάξει σχολείο. Ωστόσο, οι παλιοί «συμμαθητές» του, 
μόλις τον εντόπισαν σε πλατεία του Πανοράματος του 
επιτέθηκαν τραυματίζοντας τον σοβαρά. 

Γενικότερα, το θέμα της παραβατικότητας των ανηλί-
κων σημειώνει ραγδαία αύξηση όχι μόνο στον Δήμο 
Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης αλλά και σε πολλές ακόμα 

περιοχές του Λεκανοπεδίου. Οι συμπλοκές μεταξύ παι-
διών δεκατεσσάρων, δεκαπέντε και δεκαέξι ετών απο-
τελούν πλέον συχνό φαινόμενο με το κίνητρό τους να 
είναι άλλοτε οπαδικές διαφορές και άλλοτε ακόμα και 
η ληστεία ενός κινητού τηλεφώνου. Αλητοπαρέες έχουν 
κάνει την εμφάνισή τους τα τελευταία δύο χρόνια και 
στην πλατεία Ιμίων στη Βούλα. Έφηβοι, μεταξύ 14 έως 
17 χρόνων, μαυροφορεμένοι περπατούν και στα γύρω 
στενά προκαλώντας βανδαλισμούς σε τοίχους (γκρά-
φιτι) και τοποθετώντας οπαδικά αυτοκόλλητα σε πινα-
κίδες του ΚΟΚ. Εμφανίζονται καθημερινά, τα πρόσω-
πα τους είναι γνωστά, η Ελληνική Αστυνομία η οποία 
είναι η υπεύθυνη για να τηρήσει την τάξη, θα πρέπει 
κάποια στιγμή να προχωρήσει σε συστηματικούς ελέγ-
χους αυτών των μαυροφορεμένων νεαρών που σε ορι-
σμένες περιπτώσεις προκαλούν με την συμπεριφορά 
τους ακόμα και επαγγελματίες που δραστηριοποιούνται 
στην πλατεία της Βούλας. 

Πανόραμα 
Βίαιο μπούλινγκ σε βάρος 15χρονου

Συνελήφθησαν με 
αυτόφωρο οι δράστες και 
λογοδοτούν στη δικαιοσύνη

Προσφορά 
αναπηρικών 
αμαξιδίων στο ΠΙΚΠΑ 
και όχι μόνο

Συνεχίζει τις προσφορές του σε κοινωνικά ευαίσθητες 
δομές ο Ροταριανός Όμιλος Βούλα - Πανόραμα. Στις 
15 Σεπτεμβρίου, ο πρόεδρος του Ομίλου, Θεόδωρος 
Καράσσος, παρέδωσε στο Παράρτημα Αποκατάστασης 
Παιδιών με Αναπηρία Βούλας (ΠΙΚΠΑ) δύο νέα αναπη-
ρικά αμαξίδια. 

«Διαχρονικά πρωταρχικό μας μέλημα είναι ανθρωπιστι-
κές δράσεις με αποδέκτες τα παιδιά», σημείωσε ο πρό-
εδρος σε μήνυμά του στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, 
υπενθυμίζοντας ότι οι ροταριανοί της Βούλας το τελευ-
ταίο διάστημα έχουν προσφέρει ακόμα ένα αμαξίδιο 
στο ΠΙΚΠΑ Βούλας στις 10 Μαρτίου, ένα αμαξίδιο στις 
8 Φεβρουαρίου για τα τυφλά παιδιά της «Αμυμώνης», 
ενώ τον Δεκέμβριο του 2022 παρέδωσαν χρηστικά είδη 
στις φυλακές Θηβών για τα παιδιά που γεννιούνται και 

ζουν μέχρι την ηλικία των τριών ετών με τις κρατούμε-
νες μητέρες τους. 

Παράλληλα, ο δραστήριος Όμιλος προσέφερε την ίδια 
περίπου περίοδο δύο ακόμη αναπηρικά αμαξίδια στην 
«Πόρτα Ανοιχτή» της Αργυρούπολης, ενώ τον περσινό 
Σεπτέμβριο συγκέντρωσαν και παρέδωσαν 50 ατομικά 
πακέτα με σχολικές τσάντες και γραφική ύλη σε ισάριθμα 
παιδάκια που δίνουν μάχη με τον καρκίνο στο νοσοκο-
μείο «Αγία Σοφία» και παρακολουθούν μαθήματα μέσα 
στο νοσοκομείο. Οι ροταριανοί της Βούλας και του Πανο-
ράματος προσέφεραν τότε και βιβλία για την βιβλιοθήκη 
του δημοτικού σχολείου στην Αγία Μαρίνα Κορωπίου. 

Προ ημερών μάλιστα το Σωματείο Πολυτέκνων νομού 
Πειραιώς και νήσων ευχαρίστησε τον όμιλο για την 
προσφορά του σε πλαστικά καπάκια. Οι ροταριανοί 
συγκέντρωσαν και προσέφεραν στον Σύλλογο 115 κιλά 
(12 μεγάλες πλαστικές σακούλες) καλής ποιότητας πλα-
στικού που όδευσε προς ανακύκλωση, πιστώνοντας 
τους λογαριασμούς του Σωματείου για την αγορά ανα-
πηρικών αμαξιδίων. Ο Όμιλος συνεχάρη το μέλος του, 
Δημήτρη Οικονόμου, για την πρωτοβουλία συλλογής 
καπακιών. «Συνεχίζουμε τις δράσεις μας με αγάπη και 
ιδιαίτερη ευαισθησία για τα παιδιά», σημείωσε ο εκπρό-
σωπος των ροταριανών.

Ροταριανοί Βούλας 
Δίπλα στα παιδιά που έχουν ανάγκη 
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Στο επίκεντρο του κόσμου της καλαθοσφαίρισης βρέθηκε για τρεις ημέρες ο Δήμος Βάρης 
Βούλας Βουλιαγμένης, με το FIBA Varkiza Lite Quest by Greece 3×3, «Road to Doha» που 
διεχήχθη από τις 14 έως τις 17 Σεπτεμβρίου στο πλακόστρωτο της Βάρκιζας. Πολλές ομά-
δες από το εξωτερικό, αθλητές μέχρι και από τη μακρινή Κίνα, καθώς και Ολυμπιονίκες 
του Τόκιο, αγωνίσθηκαν στη Βάρκιζα και προσέφεραν πλούσιο θέαμα στους θεατές που 
παρακολούθησαν τους αγώνες. Η διοργάνωση Varkiza 3x3 ήταν στο πρόγραμμα της FIBA, 
δεδομένου ότι έδινε πρόκριση για το Challenger που θα γίνει στη Ντόχα. Μικρά παιδιά, 
έφηβοι αλλά και επαγγελματίες καλαθοσφαιριστές (100 ομάδες, 520 αθλητές) όχι μόνο 
διασκέδασαν και αθλήθηκαν αλλά, ιδίως οι μικροί αθλητές, έμαθαν τις αρχές του «ευ 
αγωνίζεσθαι». Αναμφίβολα το πρόσωπο των αγώνων ήταν ο Άγκνις Κάβαρς. Ο Λετονός 
Ολυμπιονίκης πρόσφερε πλούσιο θέαμα με την πορτοκαλί μπάλα στα χέρια του. «Ήταν 
πραγματικά μία τέλεια διοργάνωση. Όλα ήταν εκπληκτικά. Μου άρεσε το γεγονός ότι 
αγωνίστηκα ταυτόχρονα με μικρά παιδιά. Δείχνει μια ωραία διάθεση. Παράλληλα ήταν 
φανταστικό που αγωνιζόμασταν και δίπλα ήταν η θάλασσα. Ήταν η πρώτη φορά στη 
ζωή μου που αγωνίστηκα και είχα τέτοια θέα», ανέφερε μετά τη λήξη της διοργάνωσης 
ο Λετονός Ολυμπιονίκης. «Τέτοιες δράσεις συμβάλλουν τα μέγιστα στην εξωστρέφεια 
της πόλης μας καθώς στο τουρνουά συμμετείχαν σπουδαίες ομάδες και μεγάλα ονόμα-
τα. Παράλληλα, αισθάνομαι ιδιαίτερη τιμή διότι βραβεύσαμε τρεις εθνικές ομάδες που 
θριάμβευσαν σε διεθνείς διοργανώσεις οι οποίες διεξήχθησαν μέσα στο 2023», δήλωσε 
ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος. 

Βραβεύσεις
Συγκεκριμένα, βραβεύτηκαν οι εξής: Η εθνική ομάδα υδατοσφαίρισης των ανδρών με 
επικεφαλής τον προπονητή της Θοδωρή Βλάχο για την κατάκτηση του ασημένιου μεταλ-
λίου στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα που διεξήχθη τον Ιούλιο στη Φουκουόκα (Ιαπωνία), 
Η εθνική ομάδα υδατοσφαίρισης των εφήβων για την κατάκτηση του χρυσού μεταλλί-
ου στο Ευρωπαϊκό Πρωτάθλημα που διεξήχθη τον Αύγουστο στη Μανίσα (Τουρκία). Η 
εθνική ομάδα Cheerleading των γυναικών (Αμαζόνες) για την κατάκτηση του χρυσού 

μεταλλίου στο αγώνισμα cheer hip hop Ευρωπαϊκό Πρωτάθλημα που διεξήχθη τον Ιούλιο 
στη Βερόνα (Ιταλία). Ο παλαίμαχος διεθνής διαιτητής, μέλος του Hall Of Fame της FIBA 
και ιδρυτής της ΟΔΚΕ, Κώστας Δήμου, ο οποίος, μεταξύ άλλων διηύθυνε τους τελικούς 
των Ολυμπιακών Αγώνων του 1980 και του Παγκοσμίου Πρωταθλήματος του 1967. Ο 
άλλοτε παίκτης και προπονητής και νυν πρόεδρος του Συλλόγου Παλαιμάχων Αθλητών 
Καλαθοσφαίρισης Ελλάδος, Μιχάλης Κυρίτσης, ο οποίος έχει στο παλμαρέ του δυο πρω-
ταθλήματα και ένα κύπελλο Ελλάδος. Ο άλλοτε πρόεδρος των ομάδων μπάσκετ του ΑΓΟ 
Ρεθύμνου (Cretan Kings) και του ΑΟΚ Χανίων, Κωστής Ζομπανάκης.

Ο μεγάλος κολυμβητικός αγώνας ανοικτής θαλάσσης της Xterra Greece επιστρέφει το 
τριήμερο 13 ως 15 Οκτωβρίου 2023 στο Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. Φέτος, όπως 
και πέρσι, η εκκίνηση και ο τερματισμός θα πραγματοποιηθούν με επίκεντρο τις εγκατα-
στάσεις της οργανωμένης Α’ πλαζ Βούλας (Αthines By The Sea). Και ο φετινός αγώνας θα 
είναι ξεχωριστός καθώς οι διοργανωτές εντάσσουν την Υδρούσα (νησάκι απέναντι από 
την pλαζ γύρω από το οποίο κολυμπούν οι συμμετέχοντες) στο αγωνιστικό τερέν. Οι 
διαδρομές είναι 10 χλμ., 5 χλμ., 2,5 χλμ., 1 χλμ. και η σπριντ απόσταση των 200 μέτρων. 

Το Σάββατο 14 Οκτωβρίου θα λάβει χώρα αγώνας για παιδιά με κολύμβηση και τρέξιμο 
(άκουαθλο). 

Η κολυμβητική διοργάνωση της Xterra Greece που ξεκίνησε το 2013, έδωσε στα ανάλογα 
γεγονότα μια νέα διάσταση, με αποτέλεσμα να αποτελεί σήμερα τον κορυφαίο κολυμ-
βητικό αγώνα της χρονιάς, πρότυπο αναφοράς με αθλητές από κάθε γωνιά της Ελλάδας 
και το εξωτερικό. Φέτος το Xterra open Water Swim Challenge συμπληρώνει 10 χρόνια. 
Δικαίωμα συμμετοχής έχουν όσοι έχουν συμπληρώσει το 18ο έτος της ηλικίας τους και 
διαθέτουν αποδεδειγμένα (ιατρικώς) καλή φυσική κατάσταση. Για τους συμμετέχοντες 
κάτω των 18 ετών θα απαιτείται ενυπόγραφη συναίνεση γονέων - κηδεμόνων τους. Οι 
κάτω των 16 ετών έχουν δικαίωμα συμμετοχής μόνο στη μικρή απόσταση των 1.000 
μέτρων ή τον παιδικό αγώνα. Για συμμετοχές επισκεφτείτε την ιστοσελίδα trimore.gr. 

«Το Xterra Open Water Swimming είναι ένας αγώνας ξεχωριστός. Είναι μεγάλη χαρά για 
τη Δήμο μας να φιλοξενεί και να προάγει αθλητικά δρώμενα υψηλού επιπέδου, ειδικά 
όσα αφορούν τον αθλητισμό στη θάλασσα, που είμαστε τυχεροί να απολαμβάνουμε στην 
πόλη μας. Το Xterra Open Water Swimming Challenge δίνει τη δυνατότητα στους κολυμ-
βητές να αθληθούν σε υψηλό επίπεδο στο ειδυλλιακό περιβάλλον που προσφέρει η ακτο-
γραμμή του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης», σημειώνει ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος.

3x3
Στη Βάρκιζα το παγκόσμιο μπασκετικό ενδιαφέρον

Αγώνες ανοιχτής θάλασσας
Κολυμβητικός περίπλους της Υδρούσας

520 αθλητές προσέφεραν πλούσιο θέαμα 
και απόλαυσαν τη μοναδική περιοχή

Στην Α’ πλαζ Βούλας το μεγαλύτερο ραντεβού 
κολύμβησης για κάθε δυναμικότητα
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Aπό τις 20 έως τις 22 Οκτωβρίου ο Δήμος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης γίνεται ξανά το 
επίκεντρο του παγκόσμιου αθλητισμού, φιλοξενώντας τη μεγαλύτερη τριαθλητική διορ-
γάνωση, το Iron Man 70.3 Vouliagmeni Greece, που πραγματοποιείται στη χώρα μας από 
το 2019. To σλόγκαν του μεγάλου αυτού γεγονότος είναι πως όλα είναι δυνατά αρκεί να 
το πιστέψουμε, προάγοντας σε κάθε γωνιά του πλανήτη τη ζωτική σημασία του αθλητι-
σμού στη σύγχρονη καθημερινότητα, το αθλητικό ιδεώδες και την ελληνική φιλοξενία, 
τοποθετώντας τη χώρα μας ψηλά στο βάθρο του παγκόσμιου αθλητικού τουρισμού. 
Περισσότεροι από 5.000 αθλητές και επισκέπτες από 60 χώρες θα βρεθούν στο απόλυτο 
σημείο συνάντησης, σε έναν μοναδικό ταξιδιωτικό προορισμό, τον Δήμο Βάρης Βούλας 
Βουλιαγμένης, για να βιώσουν την εμπειρία και να μοιράσουν χαμόγελα και χειροκρό-
τημα στη γραμμή τερματισμού. 

Οι διαδρομές
Οι τριαθλητές θα έχουν την ευκαιρία να κολυμπήσουν 1,9 χλμ., να ποδηλατήσουν 90 
χλμ. και να τρέξουν 21,1 χλμ. διαδοχικά σε ένα πραγματικά ειδυλλιακό τοπίο δίπλα στη 
θάλασσα, σε μία από τις ομορφότερες περιοχές της Αθήνας και να απολαύσουν τα κατα-
γάλανα νερά από τη Βάρκιζα μέχρι την Ανάβυσσο, περνώντας και από την εντυπωσιακή 
Λίμνη Βουλιαγμένης. Το αγωνιστικό κομμάτι θα πλαισιώσει μία σειρά από παράλληλες 
δράσεις για οικογένειες και παιδιά, προσφέροντας μια αξέχαστη εμπειρία, με στόχο την 
εξοικείωση όλων με την κουλτούρα του αθλητισμού. Όσοι το επιθυμούν, μπορούν να 
λάβουν μέρος στο Night Run Vouliagmeni, έναν αγώνα 5 χλμ. που θα πραγματοποιηθεί 
την Παρασκευή 20 Οκτωβρίου, στις 6 μ.μ., σε μια πανέμορφη, παραθαλάσσια διαδρομή 
υπό τα μαγικά χρώματα του ηλιοβασιλέματος. Παράλληλα, τα παιδιά 6-12 ευρών, οι επό-
μενοι υπεραθλητές, θα μπορέσουν να εξασκηθούν στις 3 εναλλακτικές διαδρομές 500, 
1.000 και 1.500 μέτρων του Iron Kids Vouliagmeni, το οποίο θα διεξαχθεί το Σάββατο 21 
Οκτωβρίου, στις 09.30, στην Ακτή Βουλιαγμένης. Μια τετραήμερη γιορτή αθλητισμού 
που θα αναδείξει τις αυθεντικές ομορφιές της Αθήνας, με όραμα η χώρα μας να μετατρα-
πεί στον απόλυτο τουριστικό προορισμό και τις τέσσερις εποχές του χρόνου. 

Αναμένονται 5.000 επισκέπτες
Ο οικοδεσπότης της διοργάνωσης και Δήμαρχος Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, Γρηγόρης 

Κωνσταντέλλος μίλησε για τη μεγάλη σημασία και τον θετικό αντίκτυπο του Iron Man 
70.3 Vouliagmeni στην ευρύτερη περιοχή κατά τη διάρκεια συνέντευξης Τύπου που διορ-
γανώθηκε στις 20 Σεπτεμβρίου στο Δημαρχείο της πόλης: «Ανοίγουμε και φέτος την πόλη 
μας για να φιλοξενήσουμε ένα σπουδαίο και πολυεπίπεδο εγχείρημα για το οποίο έχει 
γίνει τεράστια προετοιμασία. Με υψηλό αίσθημα ευθύνης για τον τόπο μας και αναγνω-
ρίζοντας το μοναδικό αποτέλεσμα στο οποίο μας οδήγησε η άψογη συνεργασία με την Ευ 
Ζην Greece κατά την περσινή διοργάνωση, στόχος μας και φέτος είναι να αναδείξουμε τα 
πλεονεκτήματα της περιοχής μας, η οποία είναι ιδιαίτερα προικισμένη λόγω της θέσης 
της ανάμεσα στη θάλασσα και το βουνό. Παράλληλα, θέλουμε να μεταφέρουμε μηνύματα 
συμπεριληπτικότητας, κοινωνικής ευαισθησίας και περιβαλλοντικής συνείδησης - αξίες 
οι οποίες πρέπει να είναι συνυφασμένες με κάθε δράση μας και παρούσες σε κάθε έκφαν-
ση της κοινωνίας, του πολιτισμού, του αθλητισμού. Μότο μας είναι ό,τι κάνουμε να είναι 
από όλους και προς όλους». 

Τη δυναμική της διοργάνωσης σημείωσε και η CEO της διοργανώτριας εταιρείας Βάσια 
Μπιρλιράκη, αναφέροντας μεταξύ άλλων: «Το Iron Man, μια εκδήλωση που αναδεικνύει 
την αθλητική υποδομή της χώρας μας και δίνει κίνητρα στους ανθρώπους να αγαπήσουν 

το τρίαθλο και ευρύτερα τον αθλητισμό, επιστρέφει για άλλη μια χρο-
νιά στη φιλόξενη Βουλιαγμένη. Το 2022 φιλοξενήσαμε 1.800 αθλητές 
και πάνω από 5.000 θεατές και εθελοντές, οι οποίοι παρέμειναν στην 
περιοχή για περίπου 4,8 ημέρες, με το οικονομικό αποτύπωμα στην 
περιοχή να ανέρχεται στα 4,3 εκατομμύρια ευρώ. Με πληθώρα δράσε-
ων για μικρούς και μεγάλους υποσχόμαστε να μοιράσουμε και φέτος 
εμπειρίες ζωής σε όσους επιθυμούν να ζήσουν τον παλμό, τις αξίες 
και τις αρχές του Iron Man. Εκφράζουμε την ευγνωμοσύνη μας στον 
Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης για την εξαιρετική συνεργασία και 
στους χορηγούς και υποστηρικτές μας για την εμπιστοσύνη τους». 

Φέτος και  για πρώτη φορά το μετάλλιο που θα λάβει κάθε αθλητής, 
είναι εμπνευσμένο από 4 στοιχεία της φύσης: Τον ήλιο που θα ανα-
τείλει με την έναρξη του αγώνα και θα δύσει με την ολοκλήρωση της 
προσπάθειας, τον ούριο άνεμο που θα δώσει ώθηση στους ποδη-
λάτες, τη γαλάζια θάλασσα στην οποία θα πλεύσουν οι κολυμβητές 
και τη γη στην οποία θα τρέξουν οι αθλητές. Ο θεσμός του Iron Man 
ξεκίνησε το 1978 στη Χαβάη με μόλις 15 συμμετέχοντες και πλέον 
πραγματοποιούνται κάθε χρόνο πάνω από 150 αγώνες σε περισσό-
τερες από 50 χώρες, μετρώντας 1,5 εκατ. αθλητές και 5,5 εκατ. θεατές 
παγκοσμίως.

Βουλιαγμένη - Βάρκιζα
Το Iron Man επιστρέφει

Οι αθλητές του Iron Man 70.3 Vouliagmeni θα κολυμπήσουν 1,9 χλμ., έπειτα 
θα κάνουν ποδήλατο για 90 χλμ. και τέλος θα τρέχουν 21 χλμ. κατά μήκος της 

ακτογραμμής του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, όπως ανέλυσε ο υπεύθυνος 
του αγώνα, Ζαχαρίας Αντωνιάδης, σε συνέντευξη Τύπου στο Δημαρχείο 

Ο αγώνας 5 χλμ. τρέξιμο στο Καβούρι «Night 
Run» και ο θεσμός για παιδιά Δημοτικού 
«Ιron Kids» φιλοδοξούν να ανοίξουν τη 
διοργάνωση σε όλη την κοινωνία



Το landmark πλέον της αθηναϊκής ριβιέρας, το αγαπημένο στέκι των νοτίων προαστίων με τον πολυδιάστατο 
χαρακτήρα ανανεώθηκε ξανά και περιμένει να ταξιδέψει τους επισκέπτες του πάνω κυριολεκτικά στα κύματα 
του Σαρωνικού. Οι στιγμές στο Riviera Coast στη Βούλα γίνονται μοναδικές από τη θαλασσινή αύρα αλλά και 
τις γεύσεις του chef Γιώργου Παππά που επιμελήθηκε ένα ισορροπημένο μενού με κάθε επιλογή να εγγυάται 
μια γαστρονομική εμπειρία. Ο ανακαινισμένος χώρος δεξιώσεων άνοιξε για να φιλοξενήσει μοναδικές εκδη-
λώσεις που θα αφήσουν ανεξίτηλο το στίγμα τους στον χρόνο, προσφέροντας ένα μοναδικό σκηνικό. Ενώ το 
μπαρ και το καφέ στο νέο deck, με μια αίσθηση ταξιδιού σε ιστιοφόρο, χαρίζουν κάθε ώρα στιγμιότυπα άξια 
να τα μοιραστεί κανείς.   

ΛΕΩΦΟΡΟΣ 
Κ. ΚΑΡΑΜΑΝΛΗ 18, ΒΟΥΛΑ
RSV: 210 8992453
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Με φωνές και χωρίς όραμα για την πόλη
 
του Ρόμπερτ Κιουτσουκαλτιντζίογλου

Δεν περίμενα να είναι τόσο ρηχό, αδύναμο και με μεγά-
λη δόση ανακρίβειας το προεκλογικό πρόγραμμα της 
υποψήφιας δημάρχου 3Β. Όπως δεν περίμενα αυτή 
την τοξικότητα που αναβλύζει από τους υποψήφιους 
συμβούλους του συνδυασμού της σε καθημερινή βάση 
στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης. Δεν μπορώ να πιστέ-
ψω ότι υποψήφιος δημοτικός σύμβουλος ο οποίος θα 
ζητήσει την ψήφο των δημοτών την Κυριακή 8 Οκτωβρί-
ου, αποκαλεί δημόσια τους χιλιάδες ψηφοφόρους που 
στηρίζουν τον Γρηγόρη Κωνσταντέλλο «πρόβατα». Πώς 
είναι δυνατόν να χαρακτηρίζει το 72% των συμπολιτών 
του με αυτές τις ειρωνικές εκφράσεις, δυναμιτίζοντας 
το κλίμα, σε μια προεκλογική περίοδο που κυλά, πολιτι-
σμένα και με νηφαλιότητα. Μέχρι και ρατσιστικά σχόλια 
έχουν γραφτεί εναντίον υποψηφίων συμβούλων που 
διανύουν την έβδομη δεκαετία της ζωής τους και συμ-

μετέχουν στις εκλογές από αγάπη για την πόλη. Είναι 
προφανές ότι το «σύνθημα» για τις λεκτικές επιθέσεις 
και τις εκφράσεις μίσους το δίνει η επικεφαλής του 
συνδυασμού και υποψήφια δήμαρχος. Εξάλλου, νωπές 
είναι ακόμα οι μνήμες από το θερμό επεισόδιο που είχε 
προκαλέσει το 2018 η ίδια μέσα στο γραφείο του Δημάρ-
χου Γρηγόρη Κωνσταντέλλου με αφορμή τις εκλογές για 
την ανάδειξη προέδρου της Τοπικής Οργάνωσης Νέας 
Δημοκρατίας. «Οι αδύναμοι πάντα φωνάζουν και καυ-
χιούνται. Οι δυνατοί σωπαίνουν και προχωρούν» που 
έλεγε ο Νίκος Καζαντζάκης. 

Πάμε τώρα στο προεκλογικό πρόγραμμα του νεοσύστα-
του συνδυασμού. Σε ένα πρόγραμμα μόλις τεσσάρων 
σελίδων παρουσιάζει το όραμα που έχει η υποψήφια 
δήμαρχος για τον Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης έως 
το 2028. Να δεχτώ ότι δεν έχει περισσότερες ιδέες, σκέ-
ψεις και προτάσεις για τον Δήμο της επόμενης πενταετί-
ας και γι’ αυτό το πρόγραμμα περιορίστηκε σε τέσσερις 
σελίδες Α5. Αυτό που δεν δέχονται οι δημότες και κάτοι-
κοι της πόλης είναι τα ψέματα. Η υποψήφια δήμαρχος 

περιγράφει τα έργα που θα γίνουν εφόσον εκλεγεί αλλά 
εσκεμμένα αποκρύπτει την πραγματικότητα, θεωρώ-
ντας με αυτό τον τόπο ότι θα ξεγελάσει τους δημότες. 
Ψάξτε το πρόγραμμα, δείτε το και θα διαπιστώσετε ότι 
το 70% των έργων που εξαγγέλλει έχουν ήδη υλοποιη-
θεί στο Δήμο. Το 20% είναι σε εξέλιξη και το υπόλοιπο 
10% δεν μπορεί να γίνει για καθαρά νομικούς λόγους. 
Γιατί επιλέγει αυτή την μέθοδο της παραπληροφόρησης 
η υποψήφια δήμαρχος; Οι υπόλοιποι συνδυασμοί που 
κατεβαίνουν στις εκλογές, ανακοίνωσαν το πρόγραμ-
μά τους μέσα από το οποίο προτείνουν ιδέες βάσει 
των δικών τους σταθερών θέσεων και αξιών. Πάντως, 
ο κόσμος έστειλε το μήνυμα στην υποψήφια δήμαρχο 
ότι οι συγκεκριμένες πρακτικές που ακολουθεί τόσο 
η ίδια όσο και οι υποψήφιοί της, θυμίζουν πρακτικές 
ξεπερασμένων εποχών. Το μήνυμα εστάλη στην ανοικτή 
συγκέντρωση που πραγματοποίησε ο συνδυασμός την 
Τετάρτη 13 Σεπτεμβρίου όταν βρέθηκαν περίπου 150 
άτομα συμπεριλαμβανομένων και των 67 υποψηφίων. 
Ουσιαστικά, μια δημοτική κίνηση που μένει στα στενά 
όρια μεταξύ συγγενών. 

Ένα καινοτόμο φεστιβάλ με την ονομασία 3 Βlue Festival θα διοργανωθεί τον προσεχή 
Μάιο για πρώτη φορά στον Δήμο Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. Πρόκειται για ένα φεστι-
βάλ προσανατολισμένο στην μπλε βιώσιμη ανάπτυξη, που με τον τρόπο του θα συμβάλει 
και αυτό στην ενίσχυση του πολιτισμού στη πόλη και στην αύξηση του τουριστικού 
αποτυπώματος του Δήμου Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης. Ένα κινηματογραφικό φεστι-
βάλ με θέμα τη θάλασσα δίπλα στη θάλασσα, διαρθωμένο σε 3 πυλώνες, που καλλιεργεί 
παράλληλα περιβαλλοντική συνείδηση και θέτει το ζήτημα της προστασία των θαλασσών 
και του περιβάλλοντος. 

Οι τρεις βασικοί άξονες του Φεστιβάλ θα είναι οι εξής: 

3 BLUE CINEMA - Κινηματογράφος και Animation: Οι ψηφιακές τέχνες σχετικά με τη 
θάλασσα τίθενται στο επίκεντρο. Θα προβληθούν 30 πρωτοποριακές ταινίες, παράλ-
ληλα με εκπαιδευτικά προγράμματα για παιδιά, ενήλικες και ευπαθείς ομάδες. Κινημα-
τογραφικές δημιουργίες Ελλήνων και διεθνών δημιουργών, θα παρουσιαστούν σε ένα 
φεστιβαλικό τριήμερο προβολών, με στόχο την ανάδειξη και την προώθηση της τέχνης 
του animation στο κοινό και την δικτύωση με αναφορά στον μπλε θησαυρό του Σαρω-
νικού και του κόσμου. 

3 BLUE EDUCATION - Εκπαίδευση: Η εκπαίδευση είναι ο πυρήνας διαμόρφωσης νέων 
αντιλήψεων και πρακτικών στους πολίτες για την προστασία του φυσικού θαλάσσιου 
περιβάλλοντος. Μέσα από συνεργασίες με σχολεία, πανεπιστήμια, δομές ΑΜΕΑ και Τρί-
της Ηλικίας, θα διοργανωθούν σειρά από εργαστήρια και σεμινάρια που αναδεικνύουν 
δεξιότητες και ενισχύουν την κοινωνική συνοχή.

3 BLUE TALKS - Συζητήσεις, Διαλέξεις, Masterclasses: Σε αυτόν τον πυλώνα, θα πραγμα-
τοποιηθούν συζητήσεις, διαλέξεις, masterclasses και άλλες δραστηριότητες, για θέματα 
που αφορούν μια μεσογειακή κοινωνία που ζει δίπλα στη θάλασσα με προσανατολισμό 
την βιώσιμη ανάπτυξη, όπως η ποντοπόρος ναυτιλία, οι θαλασσινές μνήμες και παρα-
δόσεις που χάνονται και η αειφορία του θαλάσσιου περιβάλλοντος. 

«Από τον Μάιο του 2024, προσθέτουμε στη πολιτιστική φαρέτρα του Δήμου μας και το 3 
Blue Festival – Απέραντες Θάλασσες, με στόχο να αποτελέσει σημείο αναφοράς για όλη 

την Αττική και να γίνει πόλος έλξης, όχι μόνο για τους κατοίκους της πρωτεύουσας, αλλά 
και του εξωτερικού», δήλωσε ο Γρηγόρης Κωνσταντέλλος και συνέχισε. «Είμαστε από 
τους λίγους Δήμους με πρόσβαση στην θάλασσα, αλιευτικό καταφύγιο και πλούσια φύση, 
όλα μαζί συγκεντρωμένα σε μια περιοχή μοναδικού φυσικού κάλλους. Στόχος μας είναι η 
προβολή της περιοχής μας ως πολιτιστικού προορισμού στο εγχώριο και διεθνές κοινό. 
Να ενισχύσουμε την εξωστρέφεια του Δήμου μας,  μέσω της συμμετοχής ξένων καλλι-
τεχνών και ομιλητών και να αναδείξουμε τη θέση του Δήμου μας ως προορισμού ακα-
δημαϊκού ενδιαφέροντος, ενεργοποιώντας παράλληλα τη συμμετοχή της νέας γενιάς».

Πολιτισμός
Φεστιβάλ αφιερωμένο στη θάλασσα



bullets

••• Η ανυποληψία δεν κρύβεται σε προ-
εκλογικές περιόδους • Τότε είναι που φανε-
ρώνεται η πολιτική γύμνια ή το πολιτικό ρεύμα 

• Και κανένας φωτογράφος, όσο δημιουργικός 
και αν είναι δεν μπορεί να κρύψει μια αποτυχη-
μένη συγκέντρωση• Μάλιστα, αν μιλάμε για 
την κεντρική συγκέντρωση, τότε η αποτυχία ισο-
δυναμεί με πανωλεθρία• Γιατί οι εικόνες από 
το μισό καφέ που κατάφερε να γεμίσει η Σαρα-
ντάκου στο «Νότος» είναι πολύ χαρακτηριστικές 

• Ενδεικτικά ας πούμε, οι παριστάμενοι εκεί ήταν 
λιγότεροι από τους μισούς σε σχέση με την πρώτη 
της συγκέντρωση τον Φεβρουάριο στη Βάρκιζα 

• Και πάλι ενδεικτικά, πρόσφατη συγκέντρωση 
υποψήφιας του Κωνσταντέλλου για τοπικό συμ-
βούλιο είχε αισθητά περισσότερο κόσμο• Στη 
μία πλευρά, η ενεργός υποστήριξη με φυσική 
παρουσία μετριέται σε χιλιάδες• Στην άλλη σε 
δεκάδες• Και μην πει κανείς ότι η ποσότητα δεν 
έχει σχέση με την ποιότητα• Για εκλογές μιλά-
με• Όταν κάτι δεν εγκρίνεται, αποδοκιμάζεται 

• Πολύ σύντομα όλα αυτά θα αποτυπωθούν και 
με τον πλέον επίσημο τρόπο.

••• Άκρα του τάφου σιωπή από τη νέα παρά-
ταξη για την εκκλησιαστική περιουσία•Να 

εξαγγέλλουν το κολυμβητήριο στη Μηλαδέζα 
που έχει πάρει χρηματοδότηση και είναι έτοι-
μο να ξεκινήσει, μπορούν• Να τοποθετηθούν 
για το μεγαλύτερο πρόβλημα φυσιογνωμίας του 
Δήμου αδυνατούν• Συμφωνούν με τον Δήμαρχο 
που κήρυξε νέα απαλλοτρίωση και χωρίς αποζη-
μίωση στα «πράσινα» οικόπεδα;• Θα στηρίξουν 
αν εκλεγούν αυτή την πολιτική; Υποψήφιός τους 
βέβαια ήδη έχει τοποθετηθεί• Πριν ένα μήνα 
κατηγορούσε τον Κωνσταντέλλο ότι «τολμά να 
εγκαλεί την Εκκλησία για την ενδεχόμενη αξιο-
ποίηση της περιουσίας της»• Αλλά ας πούμε ότι 
το παιδί αυτό δεν καταλαβαίνει και πολλά• Γιατί 
γεμίζουν τα 4σέλιδά τους με κοινοτοπίες και όχι με 
λίγη από την ουσία;

••• Ο Δαβάκης από την άλλη αγνοείται  

• Ανέθεσε στη Ζανέτ να γράψει κάτι ακατάληπτα 
στην Εβδόμη και μάλλον θεωρεί ότι ξεμπέρδεψε 
με τις προεκλογικές του υποχρεώσεις • Θα κάνει 
συγκέντρωση; • Θα το αποφασίσει τις επόμε-
νες ημέρες • Θα καταθέσει κάποιο πρόγραμμα;  

• Μας αφήνει σε αγωνία• Δεν πρόκειται για 
τον Δαβάκη του 2014, ούτε του 2019 • Η αδικαι-
ολόγητα αρνητική του στάση στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο προφανώς τον αποξένωσε από ένα ακρο-
ατήριο στον Δήμο που ζητά σοβαρή αντιπολίτευση  

• Η αδιαφορία του να παρακολουθήσει το όραμα 
Κωνσταντέλλου, τον έχει αφήσει «πίσω», να δια-
τυπώνει επιμέρους αντιρρήσεις στο πρόγραμμα 
της δημοτικής αρχής • Τώρα πιστεύει ότι κρυπτό-
μενος θα πάρει κάτι από σπόντα, με τα «καύσιμα» 
του 2019 • Δύσκολο...
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